
BRM.0002.2.2024 

P R O T O K Ó Ł NR II/2024 

z II Sesji Rady Miasta Sanoka 

IX kadencji, która odbyła się w dniu 15.05.2024 r. od godz. 16:00 

do godz. 18:15 w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka Pana Sławomira Miklicza. 

 

 

Wypowiedzi radnych oraz wszystkich osób uczestniczących w sesji wygenerowane zostały 

przez platformę editor.beey.io służąca do automatycznej transkrypcji tekstu. 

 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w II Sesji Rady Miasta Sanoka IX kadencji udział wzięło 

wg listy obecności 21 Radnych. 

 

1. Jerzy Domaradzki  

2. Maciej Drwięga  

3. Karaczkowski Ryszard 

4. Konrad Kawa 

5. Bogusław Kmieć 

6. Wanda Kot 

7. Agnieszka Kornecka – Mitadis  

8. Adam Kornecki  

9. Grzegorz Kozak  

10. Dawid Lewandowski  

11. Łukasz Łagożny  

12. Sławomir Miklicz  

13. Grzegorz Nogaj  

14. Grzegorz Pasztyła 

15. Robert Płaziak  

16. Łukasz Radożycki  

17. Andrzej Romaniak  

18. Ewa Sieradzka  

19. Anna Szpiech  

20. Henryka Tymoczko  

21. Krzysztof Wronkowicz  

Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni na II Sesji Rady Miasta Sanoka IX kadencji. 

1. Hipner Jolanta - Rada Dzielnicy Zatorze 

2. Małek Bogusława - Rada Dzielnicy Posada 

3. Kornecki Józef - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

4. Kozak Grzegorz - Rada Dzielnicy Olchowce 

5. Osękowski Marian - Rada Dzielnicy Wójtostwo 

6. Wachel Tomasz - Rada Dzielnicy Błonie 

Ponadto w II Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Sanoka  

Pan Tomasz Matuszewski, Zastępca Burmistrza ds. Społecznych Pani Jowita Nazarkiewicz,  

Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju Pan Artur Kondrat, Skarbnik Miasta Pani Ewa Zamaria, 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Halina Czyżydło. 

 



Ad.1 

Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz przywitał wszystkich Radnych Rady 

Miasta Sanoka, zaproszonych gości oraz osoby które oglądają sesję online dzięki transmisji na 

żywo. 

 

Ad. 2  

Powołanie sekretarza sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz na sekretarza sesji powołał Pana Radnego 

Macieja Drwiegę i stwierdził, że na sali jest wystarczająca ilość Radnych do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad.3 

Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz przedstawił Radnym porządek II Sesji 

Rady Miasta Sanoka.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji Rady Miasta Sanoka oraz ustalenia ich 

składów osobowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących  komisji stałych Rady Miasta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata i obserwatora do Zgromadzenia 

Ogólnego Związku Miast Polskich. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Nagród Miasta Sanoka za szczególne 

osiągnięcia w dziedzinie „Kultura i sztuka” za rok 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego 

w Krośnie i  Sądu Rejonowego w Sanoka na kadencję w latach 2024-2027. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz wniósł o wprowadzenie jednego punktu 

jako punkt 3.1 który dotyczy złożenia ślubowania przez Radnego Ryszarda Karaczkowskiego 

na podstawie postanowienia Komisarza Wyborczego. Przewodniczący Rady Miasta Pan 

Sławomir Miklicz odczytał sentencję postanowienia. „Postanawia się o wstąpieniu na wakujący 

mandat w okręgu wyborczym numer dwa właściwym dla wyboru Rady Miasta Sanoka mandat 

obejmuje Pan Ryszard Andrzej Karaczkowski, kandydat z listy nr 15 KW Stowarzyszenie 

Łączy nas Sanok, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 uzyskał 



kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się 

pierwszeństwa do objęcia mandatu”. 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz poinformował, że zmiana porządku obrad 

zgodnie z ustawą musi zostać przyjęta bezwzględną większością Rady Miasta i musi zostać 

przegłosowana. Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz otworzył dyskusję w tym 

punkcie. W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu zmiana porządku obrad została 

poddana pod głosowanie.  

 

W głosowaniu nad zmianą porządku obrad głosowało 20 Radnych, 19 głosów było za,  

1 przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. Zmiana porządku obrad została przyjęta  

i wprowadzona.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

3.1 Wręczenie decyzji o objęciu mandatu i złożenie ślubowania przez Radnego Elekta 

Ryszarda Karaczkowskiego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji Rady Miasta Sanoka oraz ustalenia ich 

składów osobowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących  komisji stałych Rady Miasta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata i obserwatora do Zgromadzenia 

Ogólnego Związku Miast Polskich. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Nagród Miasta Sanoka za szczególne 

osiągnięcia w dziedzinie „Kultura i sztuka” za rok 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego 

w Krośnie i  Sądu Rejonowego w Sanoka na kadencję w latach 2024-2027. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3.1 

Wręczenie decyzji o objęciu mandatu i złożenie ślubowania przez Radnego Elekta  

Ryszarda Karaczkowskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz poprosił Panią Przewodniczącą Miejskiej 

Komisji Wyborczej Panią Haline Czyżydło o wręczenie decyzji o objęciu mandatu Panu 

Ryszardowi Karaczkowskiemu i poinformował, że do objęcia mandatu jest potrzebne 

ślubowanie radnego.  

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przeczytam rotę ślubowania po tej rocie ślubowania Pan Radny złoży odpowiada ślubuję  

z możliwością dopowiedzenia tak mi dopomóż Bóg. Wierny konstytucji i prawu 

Rzeczpospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie  

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. 



Ryszard Karaczkowski (Radny) 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Gratuluję serdecznie Panu Radnemu objęcia mandatu. Dziękuję wszystkim. Dziękujemy Pani 

Przewodniczącej za obecność za to, że do nas dotarła na to posiedzenie.  

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo realizujemy kolejne punkty dzisiejszego porządku obrad punkt czwarty 

podjęcie uchwały w sprawie Wiceprzewodniczących Rady Miasta, do podjęcia tej uchwały 

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jest jej z naszym statutem jest potrzebne powołanie 

komisji skrutacyjnej, przypomnę tylko Państwu, że Wiceprzewodniczący są wybierani 

bezwzględną większością głosów, tak jak Przewodniczący Rady i jest to głosowanie tajne. 

Proszę Szanownych Państwa o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. Bardzo proszę. 

Grzegorz Pasztyła (Radny) 

Zgłaszam radnego Krzysztofa Wronkowicza. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy pan Krzysztof Wronkowicz wyraża zgodę? 

Krzysztof Wronkowicz (Radny) 

Tak, wyrażam. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, proszę o dalsze kandydatury. Bardzo proszę. 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Radna) 

Dziękuję, zgłaszam do komisji Pana Macieja Drwiegę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy Pan Radny Maciej Drwięga wyraża zgodę?  

Maciej Drwięga (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, proszę o dalsze kandydatury, zgłaszanie. Nie widzę więcej zgłoszeń, zatem zamykam 

listę kandydatów do komisji skrutacyjnej i Szanowni Państwo. Szanowni Państwo podejmiemy 

uchwałę o powołaniu komisji skrutacyjnej. Szanowni Państwo, proszę o głosowanie nad 

składem komisji skrutacyjnej w składzie Krzysztof Wronkowicz, Maciej Drwięga. Dziękuję 

bardzo 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, czy Pan Radny Karaczkowski jest już 

zalogowany? Czy możemy Panie Radny przyjąć, że ta uchwała jest przyjęta do następnych 

głosowań. Naprawimy problem techniczny. Dobrze, szanowni Państwo zatem Wysoka Rada 

wybrała komisję skrutacyjną. Proszę komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się i o przyjęcie 

regulaminu głosowania. Ogłaszam zatem 5 minut przerwy. Dobrze, szanowni Państwo, czy 

wszyscy są gotowi? Wznawiamy nasze obrady. Szanowni Państwo, będziemy dokonywać 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka. Ustawa dopuszcza od 1 do 3 

Wiceprzewodniczących. Szanowni Państwo, otrzymaliście projekt uchwały w tej kwestii. Moja 

propozycja jest taka, aby tych Wiceprzewodniczących było dwóch tak jak do tej pory. Jeżeli 

nie usłyszę głosu sprzeciwu uznam, że Rada zgadza się z moją propozycją. Nie słyszę głosu 

sprzeciwu, zatem w § 1 będzie wpisane, że rada wybiera dwóch wiceprzewodniczących.  

W związku z powyższym proszę komisję skrutacyjną o przedstawienie zasad głosowania  

i o informację o ukonstytuowaniu się. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, komisja skrutacyjna 

ukonstytuowała się, ja jestem Przewodniczącym tej komisji i zasady będą takie, że skoro mamy 

dwóch, będzie dwóch kandydatów na Wiceprzewodniczących, maksymalnie dwóch, dwóch 

Wiceprzewodniczących, będziemy kandydatów przepraszam oczywiście, kandydatów może 

być więcej będziemy wybierać dwóch wiceprzewodniczących i teraz, żeby nie pójść tą drogą  

z poprzedniej Rady Miasta żeby była jasność. Wybraliśmy taką samą metodę głosowania,  

to znaczy przy każdym kandydacie będzie trzy możliwości. Jestem za, jestem przeciw  

i wstrzymuje się od głosu, natomiast skoro wybieramy dwójkę, to zaznaczamy głosy tylko 

maksymalnie przy dwóch kandydatach albo przy jednym. Jeżeli zaznaczymy przy trzecim, ten 

głos będzie uznany za nieważny, czyli musimy o tym pamiętać przy dwóch możemy 

zagłosować za obydwoma kandydaturami, możemy być też przeciwni, możemy się wstrzymać 

i wszystkie inne możliwości, ale w obrębie tych dwóch kandydatów, żeby później nie było 

takich problemów, że będą jakieś głosy nieważne i to są te najważniejsze ustalenia. Dziękuję 

bardzo. Czy jakieś pytania? Czy coś jest niejasnego? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy Państwo Radni mają jakieś pytania co do zasad głosowania przedstawionego przez 

przewodniczącego komisji skrutacyjnej? Nie widzę, zatem Szanowni Państwo, przechodzimy 

do realizacji tego punktu. Proszę o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Sanoka. 

Bardzo proszę, Pani Radna Tymoczko. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Panie Przewodniczący pierwszy raz wymawiam te piękne słowa, Panie Przewodniczący,  

do kochanego mojego Sławka Miklicza i to jest pięknie, bo jeszcze nigdy tak nie mówiłam,  



to jest po raz pierwszy czy historyczna chwila. Panie Burmistrzu z Zastępcami, Szanowna 

Rado, zaproszeni goście. Ja przedstawiam kandydaturę Grzegorza Kozaka, tak jak było parę 

dni temu na Przewodniczącego, teraz rekomenduje Grzegorza Kozaka na Zastępcę 

Przewodniczącego Rady Miasta. Grzegorz Kozak ukończył studia wyższe socjologiczne, 

specjalność socjologia samorządowa oraz wiele studiów podyplomowych. Od 2000 roku 

pracuje Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Sanoku, a od 2015 roku pełnię funkcję 

Dyrektora pełni funkcję Dyrektora Centrum, od 13 lat pracuje społecznie w Radzie Dzielnicy 

Olchowce, ostatnich 5 latach pełnię funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sanoka. A tu 

poprawie rekomendację Grzesia, bo pięć i pół roku w wyborach samorządowych 

przeprowadzonych w 2024 roku uzyskał najwyższy wynik spośród wszystkich Radnych 

zasiadających w Radzie Miasta Sanoka uważam, że Pan Grzegorz Kozak bardzo dobrym 

kandydatem, aby piastować funkcję Zastępcy Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka. Bardzo 

dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani Radnej. Czy Pan Radny Grzegorz Kozak wyraża zgodę?  

Grzegorz Kozak (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo proszę o zgłaszanie dalszych kandydatur. Kolejny zgłoszenie to był Pan Radny 

Domaradzki, bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka Rado, ja chciałem zgłosić  

Panią Ewę Sieradzką. Pokrótce przeczytam kilka słów o Pani Ewie. Ewa Sieradzka ukończyła 

studia wyższe na Uniwersytecie Ekonomicznym w Krakowie, następnie zdobyła tytuł magistra 

na Politechnice Rzeszowskiej, ukończyła studia podyplomowe Organizacja Pomocy 

Społecznej na Uniwersytecie Rzeszowskim, studia podyplomowe Zarządzanie Funduszami 

Europejskimi, jest autorką wielu gminnych dokumentów strategicznych i dodatkowo pracuje  

w zespołach doradczych do spraw opracowywania takich dokumentów. Jest członkiem Zarządu 

Konwentu Centrum Usług Społecznych o zasięgu ogólnopolskim, którego celem jest 

podejmowanie działań na rzecz rozwoju usług społecznych oraz wielosektorowej współpracy 

z podmiotami ekonomii społecznej. Od ponad 20 lat pracuje w samorządzie lokalnym, przez 

ostatnie 10 lat obejmowała stanowiska kierownicze, w obecnej chwili Dyrektorem Centrum 

Usług Społecznych, jest to innowacyjna jednostka pomocy społecznej w skali kraju. Uważam, 

że Pani Ewa Sieradzka będzie pełniła tą funkcję w należyty sposób. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu, czy Pani Radna Ewa Sieradzka wyraża zgodę? 

Ewa Sieradzka (Radna) 

Tak, wyrażam zgodę. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, bardzo zgłaszał się do głosu Pan Radny Maciej Drwięga, bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, chciałbym zgłosić 

kandydaturę Pani Agnieszki Korneckiej - Mitadis na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady 

Miasta. Kilka słów uzasadnienia, Pani Radna Agnieszka Kornecka - Mitadis od urodzenia jest 

związana z Sanokiem. Męzatka. Matka trójki dzieci. Absolwentka I Liceum 

Ogólnokształcącego w Sanoku, ukończyła studia magisterskie na Wydziale Prawa  

i Administracji UMCS w Rzeszowie o specjalności Administracja Publiczna, ukończyła także 

studium Policealna Ekonomia i Organizacja Przedsiębiorstw oraz studia podyplomowe 

Organizacja i Zarządzanie w Oświacie na Uniwersytecie Pedagogicznym w Krakowie, od 34 

lat pracownik samorządowy, od 2019 roku Naczelnik Wydziału Oświaty Starostwa 

Powiatowego w Sanoku, radna siódmej i ósmej kadencji Rady Miasta Sanoka, siódmej kadencji 

pełniła już funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Sanoka, kiedy Przewodniczący był Pan 

Zbigniew Daszyk, a w ostatniej, ósmej kadencji była wiceprzewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki naszej Rady. Dodatkowo Pani Agnieszka jest osobą lojalną, 

potrafiącą współpracować, ale potrafiącą też podejmować ryzyko, stałą w swoich wyborach 

samorządowych nie uzależniającą swojego startu od aktualnej koniunktury politycznej  

i wyborczej. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Czy pani radna Agnieszka Kornecka - Mitadis wyraża zgodę? 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Radna) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur czy są jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę, 

zatem zamykam listę zgłoszeń. Szanowni Państwo, komisja skrutacyjna przygotuje karty do 

głosowania. Mamy trzech kandydatów Pan Grzegorz Kozak, Ewa Sieradzka, Agnieszka 

Kornecka - Mitadis. Czy komisja potrzebuje chwilkę przerwy? 5 minut przerwy na 

przygotowanie kart do głosowania. Dziękuję. 

Szanowni Państwo, wysoka Rado, proszę zająć miejsca. Komisja skrutacyjna jest gotowa do 

przeprowadzenia głosowania, zatem oddaje głos Panu Przewodniczącemu. Bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, propozycja jest taka,  

że Pan Radny Krzysztof Wronkowicz podejdzie teraz do każdego z Państwa i rozda te karty do 

głosowania. Państwo głosujecie w swoim miejscu tutaj, gdzie siedzicie, natomiast 

podchodzimy albo tutaj, albo za tutaj, w tym odpowiednim miejscu, za parawanem i tutaj 

oddajemy ten głos, przypominam tylko, że skreślamy przy dwóch kandydaturach, żeby nie był 

głos nieważny. Dziękuję. Bardzo. 



Szanowni Państwo, Pan Krzysztof pokaże jeszcze, że urna jest pusta, zabezpieczy ją i możemy 

przystąpić do głosowania albo tutaj w tym miejscu, albo Państwo możecie w miejscu swojego 

siedzenia tylko podejść, ale ja będę wyczytywał z listy i w takiej kolejności będziemy 

podchodzić. 

Proszę Państwa, to przystępuje do odczytywania  

Pan Domaradzki Jerzy, 

Pan Drwięga Maciej, 

Pan Karaczkowski Ryszard, 

Pan Kawa Konrad, 

Pan Kmieć Bogusław, 

Pani Radna Kot Wanda, 

Pani Radna Kornecka - Mitadis Agnieszka, 

Pan Kornecki Adam, 

Pan Kozak Grzegorz, 

Pan Lewandowski Dawid, 

Pan Radny Łagożny Łukasz, 

Pan Przewodniczący Miklicz Sławomir, 

Pan Radny Nogaj Grzegorz, 

Pan Radny Pasztyła Grzegorz, 

Pan Radny Płaziak Robert, 

Pan Radny Radożycki Łukasz, 

Pan Przewodniczący Romaniak Andrzej, 

Pani Radna Sieradzka Ewa, 

Pani Radna Szpiech Anna, 

Pani Radna Tymoczko Henryka, 

I Pan Radny Wronkowicz Krzysztof. 

Proszę Państwa, wszyscy oddali głos. Teraz przystąpimy do liczenia. Dziękuję. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo. W związku z powyższym 5 minut przerwy na prace komisji skrutacyjnej  

i przedstawienie protokołu po wyborach. 

Szanowni Państwo, proszę o zajęcie miejsc. Komisja skrutacyjna jest gotowa do przedstawienia 

protokołu z wyboru. Bardzo proszę, Panie Przewodniczący o przedstawienie protokołu. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, odczytam protokół 

komisji skrutacyjnej wybranej na II sesji Rady Miasta Sanoka w dniu 15 maja 2024 roku dla 

przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka. Komisja skrutacyjna 

w składzie Drwięga Maciej Przewodniczący komisji, Wronkowicz Krzysztof członek komisji, 

stwierdza co następuje, na ogólną liczbę 21 radnych ustawowego składu Rady w sesji udział 

wzięło według listy obecności 21 radnych, w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, głosów 

ważnych oddano 19, ze zdziwieniem stwierdzam, że głosów nieważnych 2, większość 

bezwzględna wynosiła 11 głosów. Zgłoszeni kandydaci na Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Sanoka otrzymali następującą ilość głosów. Pani Kornecka - Mitadis Agnieszka 14 

głosów za, Pan Kozak Grzegorz 6 głosów za, Pani Ewa Sieradzka 13 głosów za, komisja 

skrutacyjna stwierdza, że Pani Agnieszka Kornecka - Mitadis i Pani Ewa Sieradzka otrzymały 

wymaganą, bezwzględną większość głosów i zostały wybrane na Wiceprzewodniczące Rady 

Miasta Sanoka w podpisie członkowie komisji Drwięga i Wronkowicz. Dziękuję bardzo, 

gratulujemy wybranym. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Gratuluje Paniom Wiceprzewodniczącym  

i zapraszam do stołu prezydialnego nim jednak Panie przyjdą pozwolicie, że odczytam podjętą 

uchwałę. 

Uchwała Rady Miasta z dnia 15 maja 2024 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Sanoka na podstawie art. 19 ust 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym to jest Dz.U. Z 2024, poz. 609. Rada Miasta Sanoka uchwala, co następuje ustala się 

liczbę dwóch wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka na IX kadencję § 2 stwierdza się 

wybór Pani Ewy Sieradzkiej, Pani Agnieszki Korneckiej - Mitadis § 3 protokół komisji 

skrutacyjnej z wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Sanoka stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały §. 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Serdecznie jeszcze raz 

gratuluję i zapraszam do stołu prezydialnego.  

Panie Przewodniczące, zapraszam do stołu prezydialnego. 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji Rady Miasta Sanoka oraz ustalenia ich składów 

osobowych. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad, to jest 

podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Miasta oraz ustalenia ich składów 



osobowych. Szanowni Państwo, Biuro Rady informowało szanownych Państwa Radnych  

o prośbie zgłaszania się do komisji tak żebyśmy przed sesją mieli już część materiałów 

przygotowanych, ja za chwilę te składy komisji odczytam te, które zostały podane, jeżeli 

oczywiście będą jakieś zmiany i Państwo będą zauważą jakąś niezgodność z tym, co Państwo 

deklarowali, to bardzo proszę o informacje. Niemniej jednak przed jeszcze informacją  

o składach rady komisji poinformuję o zawiązanych klubach Radnych, dlatego że ma to istotne 

znaczenie w wypadku dwóch komisji o czym za chwilę do, o czym za chwilę powiemy i dlatego 

informuję Państwa, że wpłynęło na moje ręce cztery zgłoszenia, czterech klubów radnych i tak 

w kolejności pozwolę sobie odczytać, żeby wszyscy Państwo Radni wiedzieli, jakie kluby 

radnych i kto w skład klubów radnych wchodzi. Uprzejmie informujemy, że radni wybrani do 

Rady Miasta Sanoka IX kadencji z KW Łączy nas Sanok utworzyli klub radnych Rady Miasta 

Sanoka Łączy Nas Sanok klub liczy trzech Radnych, Ryszard Karaczkowski, Łukasz Łagoźny 

i Andrzej Romaniak, Przewodniczącym klubu został Radny Andrzej Romaniak. To jest 

pierwszy klub, który został zgłoszony. Nie czytam poza kolejnością, tylko tak jak Państwo mi 

tutaj dostarczyli kolejne zgłoszenie. Zawiadamiam Pana, że w dniu 14 maja 2024 roku utworzył 

się Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość Rady Miasta Sanoka IX kadencji. W składzie 

Henryka Tymoczko, Wanda Kot, Adam Kornecki, Łukasz Radożycki, Grzegorz Kozak - 

przewodniczący klubu. 

Kolejne zgłoszenie. Na podstawie § 9 statutu miasta Sanoka informuję, że z dniem 15 maja 

2024 roku zawiązany został Klub Radnych Rady Miasta Sanoka Demokraci Ziemi Sanockiej, 

klub radnych tworzą Kawa Konrad, Kmieć Bogusław, Miklicz Sławomir, Pasztyła Grzegorz, 

Płaziak Robert, Szpiech Anna Wronkowicz Krzysztof. Przewodniczącym Klubu Radnych 

Demokratów Ziemi Sanockiej został wybrany Radny Bogusław Kmieć. 

I ostatnie zgłoszenie, które wpłynęło na podstawie art. 23 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym oraz § 19. Statut Miasta Sanoka w sprawie ogłoszenia jedno to  

w nawiasie jest przywołana podstawa prawna zgłaszam fakt powstania klubu radnych 

działającego w ramach Rady Miasta Sanoka klub radnych nosi nazwę Klub Radnych Razem 

Dla Sanoka, Klub Radnych Razem dla Sanoka składa się z następujących Radnych miasta 

Sanoka Domaradzki Jerzy, Drwięga Maciej, Kornecka - Mitadis Agnieszka, Lewandowski 

Dawid, Nogaj Grzegorz, Sieradzka Ewa, Przewodniczącą Klubu Radnych Razem dla Sanoka, 

została wybrana Ewa Sieradzka. Szczegółowe zasady pracy klubu zostały zawarte  

w regulaminie Klubu Radnych Razem dla Sanoka, który przedkładam w załączeniu. Szanowni 

Państwo, zatem stwierdzam, że mamy zawiązane cztery kluby radnych i dlaczego o tym 

mówię? Dlatego, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jeżeli chodzi o skład Komisji 

Rewizyjnej, to jest art. 18a. Pkt 2 każdy Klub Radnych ma swojego przedstawiciela w Komisji 

Rewizyjnej i również ta sytuacja dotyczy Komisji Skarg Wniosków i Petycji art. 18b pkt 2 

każdy klub ma swojego przedstawiciela w tej komisji. Szanowni Państwo, na podstawie 

zgłoszeń, które otrzymałem pozwolę sobie je odczytać. Oczywiście Komisja Rewizyjna  

i Komisja Skarg i Wniosków są to dwie komisje, które są regulowane ustawą o samorządzie 

gminnym i miasto ma obowiązek, Rada Miasta ma obowiązek takie komisje powołać, pozostałe 

komisje należą do decyzji Rady Miasta, mówimy oczywiście o komisjach stałych, nie mówimy 

o komisjach doraźnych, które można powoływać w każdym momencie i do Komisji Rewizyjnej 

zgłoszeni zostali Domaradzki Jerzy, Kmieć Bogusław, Płaziak Robert. Nie mam z zgłoszeń do 

tej komisji z dwóch klubów, na podstawie informacji, które uzyskałem o zawiązaniu klubu, to 

jest z Klubu Łączy nas Sanok i z Klubu Prawo i Sprawiedliwość. Bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego Klubu, Łączy nas Sanok o zgłoszenie kandydata do Komisji Rewizyjnej. 

 



Andrzej Romaniak (Radny) 

Panie Przewodniczący, Państwo Radni, zgłaszam kandydaturę Pana Radnego Ryszarda 

Karaczkowskiego.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Pan Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość mógłby zgłosić 

kandydaturę do Komisji Rewizyjnej? 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Panie Przewodniczący, nie ma zgody co do kandydata z naszego klubu. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Okej, czyli rozumiem, że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość rezygnuje z ustawowego 

przywileju posiadania swojego przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. Okej czyli to będzie 

odnotowany w protokole, tak żeby też nie żebyśmy się nie spotkali z zarzutem, że któryś klub 

nie ma przedstawiciela, jest to świadoma decyzja klubu i Szanowni Państwo podobna sytuacja 

jest z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji do Komisji, Skarg, Wniosków zostali zgłoszeni 

Domaradzki Jerzy, Szpiech Anna, Nogaj Grzegorz, Pana Przewodniczącego Klubu Radnych 

Łączy nas Sanok prosiłbym o zgłoszenie kandydatury, ponieważ nie została takowa zgłoszona. 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Panie Przewodniczący, zgłaszam swoją kandydaturę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę. Również. Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo  

i Sprawiedliwość o zgłoszenie kandydatury do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Panie Przewodniczący, zgłaszamy moją osobę. Grzegorz Kozak. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję. Bardzo. Szanowni Państwo, żeby usprawnić prace, mamy tę Komisję Rewizyjną  

i Skarg, Wniosków i Petycji już Państwo wiedzą, kto jest w składzie. Ja odczytam zgłoszonych 

kandydatów do pozostałych komisji, ja rozumiem, że wszyscy Państwo Radni, proszę mi 

potwierdzić, jeżeli nie, to będę pytał każdego osobna, wszyscy Państwo Radni po przeczytaniu 

rozumiem, że wyrażają zgodę. Jeżeliby była inna sytuacja, to proszę wtedy o informację, bo to 

są Państwa deklarację, więc tutaj myślę, że nie potrzeba pytać o zgody zresztą nie są to wybory 

na stanowiska funkcyjne, tylko na członkostwo. Ja przypomnę, że zgodnie ze statutem naszego 

miasta każdy Radny ma obowiązek pracować co najmniej w dwóch komisjach, jeżeli wyraża 

wolę pracy, większej ilości komisji, to oczywiście może natomiast minimum dwie komisje to 

jest to, co leży w obowiązkach każdego Radnego, Szanowni Państwo i tak Komisja 

Infrastruktury Miejskiej według deklaracji Państwa Radnych, Szpiech Anna, Łagoźny Łukasz, 



Łagożny przepraszam, Łagożny Łukasz, Kozak Grzegorz, Pasztyła Grzegorz, Domaradzki 

Jerzy, Kmieć Bogusław, Kornecki Adam, Lewandowski Dawid, Radożycki Łukasz, Nogaj 

Grzegorz. 

Deklaratywny skład Komisji Finansowo - Gospodarczej, Szpiech Anna, Drwięga Maciej, 

Karaczkowski Ryszard, Kozak Grzegorz, Kornecka - Mitalis, Agnieszka, Kawa Konrad, 

Miklicz Sławomir, Kornecki Adam, Płaziak Robert, Sieradzka Ewa, Tymoczko Henryka, 

Nogaj Grzegorz, Kot Wanda, Romaniak Andrzej, Łagoźny Łukasz, Łagożny Łukasz. 

Przepraszam. 

Bo jest niewyraźnie napisane przepraszam, przepraszam. Łukasz. Komisja Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki. Drwięga Maciej, Łagoźny Łukasz, Łagożny Łukasz przepraszam bardzo, 

ale się nauczyłem. Romaniak, Andrzej, Karaczkowski Ryszard, Kornecka - Mitadis Agnieszka, 

Kawa Konrad, Domaradzki Jerzy, Wronkowicz Krzysztof. 

Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Pasztyła Grzegorz, Wronkowicz Krzysztof, 

Płaziak Robert, Sieradzka Ewa, Tymoczko Henryka, Kot Wanda. 

Komisja Ochrony Srodowiska i Porządku Publicznego Romaniak Andrzej, Pasztyła Grzegorz, 

Kawa Konrad, Miklicz Sławomir, Wronkowicz Krzysztof, Lewandowski Dawid, Radożycki 

Łukasz. Czy wszyscy Państwo zgadzają się z tym składem, który przeczytałem i nie pomyliłem 

tutaj składów i jest on zgodnie z Państwa deklaracjami? Nie słyszę żadnego głosu sprzeciwu 

zatem zakładam, że te wszystkie deklaracje zostały potwierdzone. Szanowni Państwo, 

przechodzimy zatem do podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Stałych Rady Miasta 

bardzo proszę o głosowanie, kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr II/3/24 głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz poinformował, że wszystkie Komisje 

Rady Miasta zostały powołane w składach osobowych, które zostały odczytane.  

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących  komisji stałych Rady Miasta. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, zgodnie z uchwałą, którą z projektem uchwały, Państwo otrzymali 

będziemy proponować po kolei, każdą komisję z osobna będziemy procedować i przystępujemy 

do zgłaszania kandydatur na poszczególne komisje, zaczynamy od Komisji Rewizyjnej, bardzo 

proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego, Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Bardzo proszę Pan Radny Pasztyła. 

Grzegorz Pasztyła (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, składam kandydaturę dr Roberta Płazaiaka. Jest to 

inżynier budownictwa, ekonomista, posiada bogate doświadczenie w audytach finansowych  



i zarządzaniu. Myślę, że jego osoba w Komisji Rewizyjnej jako fundamencie kontroli będzie 

najlepszym wyborem. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy Pan Radny Robert Płazaiak wyraża zgodę? 

Robert Płaziak (Radny) 

Tak, wyrażam. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy są inne kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? 

Nie widzę, zatem zamykam listę przystępujemy do, jeszcze chwileczkę. Zaraz przystąpimy do 

głosowania nad kandydaturą Radnego Roberta Płaziaka na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Szanowni Państwo, przystępujemy do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej? Bardzo proszę o głosowanie. 

Dziękuję bardzo. 19 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się, gratuluję Panie Przewodniczący 

wyboru na szefa Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sanoka. Szanowni Państwo, przystępujemy 

do drugiego głosowania. Wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Ja 

tylko tak słowem usprawiedliwienia zawsze po zgłoszeniu, po zamknięciu listy taka chwilka 

będzie, Biuro Rady musi wprowadzić po prostu nazwisko do głosowania, taka minutka będzie 

przerwy. Szanowni Państwo, bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Ja znowu zgłaszam znowuś. Mogę? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Tak, tak bardzo proszę Pani Radna. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Ja kolejny raz zgłaszam Grzegorza Grzegorza Kozaka na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. A rekomendację już czytałam dwa razy. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę, mamy jakieś zgłoszenia, jeszcze? Pani Przewodnicząca. 

Ewa Sieradzka (Wiceprzewodnicząca Rady Miasta) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado chciałam zgłosić kandydaturę Grzegorza Nogaja. 

Zamieszkuje on w dzielnicy Posada w Sanoku ma 24 lata. Mimo tego, że jest tak młodym 



Radnym Miasta Sanoka, jest bardzo aktywny społecznie, był przewodniczącym Młodzieżowej 

Rady Sanoka I kadencji, dzięki społecznej funkcji Przewodniczącego Młodzieżowej Rady, miał 

okazję do spotkań z wieloma osobami na szczeblu lokalnym oraz państwowym. W 2021 roku 

został powołany do Parlamentu Młodych Rzeczypospolitej Polskiej, był członkiem dwóch 

organizacji młodzieżowych, Ogólnopolskiej Federacji Młodych oraz Stowarzyszenia Młodych 

dla Polski, w 2020 roku został wybrany na członka rady dzielnica Posada w Sanoku, w której 

został członkiem Komisji Rewizyjnej, w 2021 roku został powołany na asystenta społecznego 

posła na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej Piotra Uruskiego, uważam kandydaturę za zasadną. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Pan Grzegorz Kozak wyraża zgodę? 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Tak, wyrażam. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy pan Grzegorz Nogaj wyraża zgodę?  

Grzegorz Nogaj (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy są inne kandydatury na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 

Nie widzę, zamykam listę, Szanowni Państwo słowem wyjaśnienia jak będzie wyglądało 

głosowanie. Ponieważ jest to głosowanie poprzez system posiedzenia, będziemy najpierw 

głosować nad kandydaturą Pana Radnego Grzegorza Kozaka i później nad kandydaturą Pana 

Grzegorza Nogaja, w kolejności zgłoszeń, dlatego, że tutaj nie ma głosowania tak jak w 

wypadku Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących zatem głosujemy na tego kandydata, 

którego wybieramy, oczywiście każdy Radny decyduje na którego będzie głosował. Bardzo 

proszę o przygotowanie głosowań. 

Dobrze uaktywniamy głosowanie nad Panem Radnym Grzegorzem Kozakiem.Tak bardzo 

proszę są pytania bardzo proszę, wyjaśnimy wszystko. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Czy jeżeli na danego kandydata nie głosujemy, to zaznaczamy nie? Czy nic nie zaznaczamy 

przeciw? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Albo przeciw, albo wstrzymuje się, bo żeby głosowanie poszło, to trzeba głos oddać, żeby 

przeszło dalej. 



 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Pani radna jestem świeżym, także uczę się. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy mamy jeszcze jakieś pytania co do głosowania, żeby się nie pomylić? Nie ma, wszyscy 

Radni zakładam, że są poinformowani. Bardzo proszę. 

Szanowni Państwo, Pan Radny Grzegorz Kozak otrzymał 8 głosów za, 7 przeciw, 6 

wstrzymujących się i teraz będziemy głosować nad kolejnym zgłoszonym kandydatem,  

Panem Grzegorzem Nogajem. 

Mamy głosowanie aktywne. Proszę o oddawanie głosu. 

Szanowni Państwo, Pan Radny Grzegorz Nogaj otrzymał 13 głosów za, 5 przeciw, 3 

wstrzymujące się zatem stwierdzam, że pan Grzegorz Nogaj został wybrany Przewodniczącym 

Komisji Skarg i Wniosków. Gratuluję serdecznie. 

Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu projektu uchwały wybór na 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Miejskiej. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Bardzo proszę Pani Radna Anna Szpiech. 

Anna Szpiech (Radna) 

Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Panie Burmistrzu. Chciałabym zgłosić 

kandydaturę Pana Bogusława Kmiecia na stanowisko Przewodniczącego Infrastruktury 

Miejskiej. Pan Bogusław Kmieć mieszka w Sanoku od 45 lat, posiada wykształcenie wyższe 

techniczne, jego doświadczenie zawodowej jest bogate, pracował jako energetyk oraz 

kierownik grupy robót instalacyjnych, aktualnie prowadzi własną firmę Karbosan, aktywnie 

uczestniczy w życiu społeczno - gospodarczym Sanoka, będąc członkiem Regionalnej Izby 

Gospodarczej, pełnił w niej funkcję szefa Komisji Rewizyjnej, wiceprezesa oraz prezesa. 

Dodatkowo angażuje się w działalność stowarzyszenia Demokraci Ziemi Sanockiej, jego 

bogate doświadczenie zawodowe oraz aktywność społeczna w Sanoku jednoznacznie 

wskazują, że jest on odpowiednią osobą na to stanowisko. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo dziękuję. Czy pan Bogusław Kmieć wyraża zgodę?  

Bogusław Kmieć (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Andrzej Romaniak. 



 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Panie Przewodniczący, Państwo Radni, chciałem zgłosić kandydaturę Pana Łukasza 

Łagożnego. Pan Łukasz ma 42 lata, urodzi się w Sanoku, jest magistrem inżynierem, 

absolwentem, Politechniki Rzeszowskiej, wydział elektroniki i informatyki, od 18 lat pracuje 

w Mlekovicie, a od ponad 10 lat jest kierownikiem działu mechaniczno - energetycznego, czyli 

głównym mechanik, głównym mechanikiem. Przez ponad 15 lat był nauczycielem 

przedmiotów zawodowych w Zespole Szkół Nr 3 obecnie posiada również tytuł nauczyciela 

dyplomowanego, jest specjalistą z zakresu energetyki odnawialnej, prowadzi szereg szkoleń w 

całej Polsce w branży technicznej, jest też członkiem Rady Naukowej Bieszczedzkiego Parku 

Narodowego, no i oczywiście jest szeroko znany jako himalaista, jako pierwszy człowiek  

z Podkarpacia zdobył Mont Everest. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy pan Łukasz Łagożny wyraża zgodę? 

Łukasz Łagożny (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę o kolejne zgłoszenia, widzę Pan Radny Radożycki, bardzo 

proszę. 

Łukasz Radożycki (Radny) 

Dziękuję, Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja chciałem zgłosić 

kandydaturę Pana Adama Korneckiego. Pan Adam Kornecki jest trzecią kadencję Radnym, 

pracował przez ostatnie dwie kadencje w tej Komisji Infrastruktury, zna dobrze zagadnienia tej 

komisji. Myślę, że to by kandydatura. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy pan Adam Kornecki wyraża zgodę?  

Adam Kornecki (Radny) 

Tak, wyrażam. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję. Czy są inne zgłoszenia? Nie widzę, zatem zamykam listę zgłoszeń. Bardzo proszę  

o przygotowanie do głosowań zgodnie z kolejnością zgłoszeń, czyli będziemy mieli, Szanowni 

Państwo w tym wypadku trzy głosowania. Bardzo proszę, głosujemy nad pierwszym 

zgłoszeniem nad kandydaturą Pana Bogusława Kmiecia. 



Szanowni Państwo, mamy wyniki głosowania za 13 głosów, przeciw 4 i 4 wstrzymujące się. 

Przechodzimy do kolejnego głosowania. Bardzo proszę o przygotowanie. 

Szanowni Państwo, głosowanie głosujemy teraz nad kandydaturą Pana Łukasza Łagożnego. 

Szanowni Państwo, mamy wyniki głosowania za 3, przeciw 8, 10 wstrzymujących się. 

Przechodzimy do głosowania nad kolejną kandydaturą Pana Adama Korneckiego. Bardzo 

proszę o przygotowanie. 

Szanowni Państwo, mamy wyniki głosowania 5 za, 7 przeciw, 9 wstrzymany. Zatem 

stwierdzam, że przewodniczącym komisji został wybrany pan Bogusław Kmieć. Przechodzimy 

do kolejnego punktu przedmiotowej uchwały, wybór na Przewodniczącego Komisji Finansowo 

- Gospodarczej. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Bardzo proszę pan Radny Krzysztof Wronkowicz czy Konrad Kawa Konrad Kawa o tak, 

mikrofon jest na środku między Panami Radnymi, bardzo proszę. 

Konrad Kawa (Radny) 

Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Panie Burmistrzu, zgodnie z procedurami 

dotyczącymi wyboru Przewodniczącego Komisji Finansowo - Gospodarczej, chciałbym 

zgłosić kandydaturę Pani Anny Szpiech na to stanowisko. Pani Anna Szpiech posiada 

wykształcenie wyższe magisterskie na kierunku socjologia, jest jej kompetencje obejmują 

wieloletnią pracę w sektorze handlowym na stanowisku kierowniczych na stanowiskach 

kierowniczych. Dodatkowo Pani Anna ma doświadczenie jako przedsiębiorca co pozwala jej 

spojrzeć na sprawy finansowe i gospodarcze z perspektywy praktycznej. Aktualnie pełni 

funkcję Przewodniczącej Zarządu Spółki Gruntowo Leśnej Dobro, posiada doświadczenie 

samorządowe pełniąc funkcję Radnej i Przewodniczącej Rady Dzielnicy Dąbrówka. Jestem 

przekonany, że Pani Anna Szpiech będąc osobą zaangażowaną zarówno zawodowo jak  

i społecznie oraz posiadającą bogate doświadczenie, umiejętności będzie doskonałym wyborem 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji Finansowo - Gospodarczej. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy pani Radna Anna Szpiech wyraża zgodę? 

Anna Szpiech (Radna) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę o zgłaszanie kolejnych kandydatur na Przewodniczącego 

komisji finansowej? Nie widzę, zatem zamykam listę bardzo proszę o przygotowanie 

głosowania. 

Bardzo proszę głosujemy nad wyborem Przewodniczącego Komisji Finansowo - Gospodarczej. 

Szanowni Państwo, głosowanie zostało zakończone 18 głosów za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące 

się, zatem stwierdzam że na Przewodniczącą Komisji Finansowo - Gospodarczej została 



wybrana Pani Radna Anna Szpiech. Gratuluję. Przechodzimy do kolejnego punktu 

przedmiotowej uchwały. Wybór Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Turystyki. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur, bardzo proszę Pani Wiceprzewodnicząca. 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Wiceprzewodnicząca Rady Miasta) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Wysoka Rado, Pan Maciej Drwięga. 

Lat 30. zatrudnionych w poradni psychologiczno – pedagogicznej 30 lat zatrudniony. 

Przepraszam, odmłodziłam. Ale duchem 30. Od 30 lat zatrudniony przepraszam w Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Sanoku, w tym 20 lat na stanowisku Dyrektora placówki, 

doktor nauk społecznych w zakresie socjologii, magister historii Uniwersytetu Jagiellońskiego 

w Krakowie, ukończył studia podyplomowe z zakresu zarządzania instytucją, instytucją 

oświatową, od 10 lat nauczyciel akademicki, Radny Rady Miasta Sanoka czwartą kadencję  

w poprzedniej kadencji, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

Posiadane wykształcenie oraz bogate doświadczenie pretenduje Pana Macieja Drwięgę na 

funkcję Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Dziękuję  

i przepraszam. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Pan Radny Maciej Drwięga wyraża zgodę? 

Maciej Drwięga (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy są inne kandydatury? Bardzo proszę o zgłaszanie, nie widzę zatem zamykam listę, bardzo 

proszę o przygotowanie głosowania na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Turystyki. 

Bardzo proszę głosowanie aktywne. 

Szanowni Państwo, mamy wynik głosowania 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się, 

gratuluję Panie Przewodniczący, przechodzimy do kolejnego, przechodzimy do kolejnego 

punktu przedmiotowej uchwały, to jest wybór na Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia 

i Pomocy Społecznej. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. Bardzo proszę Pan Radny 

Krzysztof Wronkowicz. 

Krzysztof Wronkowicz (Radny) 

Panie Przewodniczący, Pani burmistrz, Panowie burmistrzowie, Wysoka Rado zgłaszam 

Grzegorza Pasztyłę, jestem przekonany, że jego długoletnia praca i zaangażowanie w sanocki 

szpital oraz szeroka wiedza z dziedziny medycyny czynią go dobrym kandydatem na tę 

odpowiedzialną funkcję. Wierzę, że jest jego doświadczenie oraz determinacja przyczynią się 

do skutecznego działania komisji na rzecz zdrowia i pomocy naszych mieszkańców. Dziękuje 

bardzo. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Radny Grzegorz Pasztyła wyraża zgodę? 

Grzegorz Pasztyła (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, bardzo proszę. Pan Radny Grzegorz Kozak. 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo burmistrzowie, zgromadzeni goście 

zgłaszam kandydaturę Pani Wandy Kot na Przewodniczącą Komisji Zdrowia. Pani Wanda Kot 

jest sanoczanka, ma 58 lat, zamężna, mąż Stanisław, matka 3 synów Łukasza, Szymona  

i Mateusza, z wykształcenia magister pielęgniarstwa. Ukończyła dwuletnie, dwuletnią 

specjalizację pielęgniarską i posiada tytuł specjalisty pielęgniarstwa onkologicznego  

i specjalistę pielęgniarstwa internistycznego. Ponadto ukończyła trzy kierunki studiów 

podyplomowych zarządzanie w służbie zdrowia, zarządzanie i rozliczenie projektów 

finansowanych przez Unię Europejską, administracja publiczna od 1987 roku pracuje  

w Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Sanoku, posiada 

trzydziestosiedmioletnie doświadczenie zawodowe, od 2018 roku pełni funkcję pielęgniarki 

oddziałowej oddziału obserwacyjno - zakaźnego w Sanoku, od 2009 roku jest właścicielem 

przychodni specjalistycznej centrum medyczne WanDoMed w Sanoku. Radna Miasta Sanoka 

VII kadencji pracowała w pięciu komisjach i pełniła funkcję Przewodniczącej Komisji Ochrony 

Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego. Radna Miasta Sanoka VIII kadencji pracowała w trzech 

komisjach, pełniła funkcję Przewodniczącej Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Pani Radna Wanda Kot wyraża zgodę? 

Wanda Kot (Radna) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo zatem proszę o przygotowanie głosowania. Tak zgodnie z kolejnością 

zgłoszeń. Najpierw nad Panem Grzegorzem Pasztyłą będziemy głosować. Bardzo proszę, 

głosowanie aktywne, kto jest za, kto przeciw. Mamy wyniki głosowania 13 głosów za, 2 

przeciw, 3 wstrzymujące się przechodzimy do drugiego. 

Wstrzymujące 6, 2 przeciw 6 wstrzymujących się tak jest. Jeżeli się pomyliłem, to przepraszam, 

ale wydawało mi się, że dobrze przeczytałem. Przechodzimy do kolejnego głosowania nad 

kandydaturą Pani Radnej Wandy Kot. Bardzo proszę. Bardzo proszę głosowanie aktywne. 



Dziękuję bardzo. Mamy wynik głosowania 8 głosów za, 5 przeciw, 8 wstrzymujących się, 

zatem stwierdzam, że przewodniczącym komisji został wybrany Pan Grzegorz Pasztyła. 

Gratuluje. Przechodzimy do kolejnego punktu, ostatniego punktu, w tym w tym bloku 

głosowań, dotyczącego wyboru na Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. Bardzo proszę. Pan Grzegorz Kozak. 

Przepraszam bardzo, Pan Adam Kotecki też mikrofon na środku stoi. 

Adam Kornecki (Radny) 

Dziękuję, oczywiście pomyłka jest. Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni 

Państwo, w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłaszamy kandydaturę Łukasza 

Radożyckiego, Radny Łukasz Radożycki pełni funkcję Radnego dwie kadencje, teraz będzie 

jego trzecia kadencja, gdy przez dwie ostatnie kadencje aktywnie pracował w Komisji Ochrony 

Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego zna zagadnienia i tematykę pracy komisji, będąc jej 

przewodniczącym, dokładnie zna zagadnienia w mieście, których ona dotyczy, także nie będzie 

musiał się uczyć od razu może przystąpić do pracy. Uważam jego kandydaturę za zasadną  

i dobrą. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Pan Radny Łukasz Różycki wyraża zgodę? 

Łukasz Radożycki (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę, mam kolejne zgłoszenia. Pan Radny Bogusław Kmieć. 

Bogusław Kmieć (Radny) 

Szanowna Rado, zgłaszam Radnego Konrada Kawę. Konrad Kawa ma 39 lat, posiada wyższe 

wykształcenie w kierunku politologii oraz administracja, posiada również ukończone trzy 

kierunki studiów podyplomowych. Doświadczenie samorządowe zdobywał jako Radny,  

a następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy Wójtostwo, inicjował działania w zakresie 

poprawy bezpieczeństwa publicznego. Należy tu podkreślić organizację spotkań Bezpieczny 

Senior, wnioskowanie o montaż lamp ulicznych oraz odmalowanie przejść dla pieszych, na co 

dzień współpracuje również z mieszkańcami w zakresie ochrony i kształtowania środowiska 

naturalnego. Posiada kwalifikacje do pełnienia przewodniczącego komisji. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Pan Radny Konrad Kawa wyraża zgodę? 

Konrad Kawa (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 



Dziękuję bardzo. Czy są inne zgłoszenia, inne kandydatury? Nie widzę, zatem zamykam listę, 

Panie Radny proszę wyłączyć mikrofon, żeby nie było głosu. Dziękuję serdecznie. Szanowni 

Państwo zatem przechodzimy do głosowania zgodnie z kolejnością zgłoszeń, w pierwszej 

kolejności będziemy głosować Pana Radnego Łukasza Radożyckiego jako kandydata na 

Przewodniczącego komisji. 

Bardzo proszę. Głosowanie aktywne.  

Dziękuję bardzo. Mamy wynik głosowania 8 za, 6 przeciw, 7 wstrzymujących się. Szanowni 

Państwo, przechodzimy do kolejnego głosowania nad kandydaturą Pana Radnego Konrada 

Kawy na Przewodniczącego komisji. 

Bardzo proszę. Głosowanie aktywne. 

Szanowni Państwo, mamy wyniki głosowania 13 głosów za, 4 przeciw, 4 wstrzymujące się 

zatem stwierdzam, że Przewodniczącym komisji został wybrany Pan Konrad Kawa, tym 

samym zakończyliśmy blok głosowań przy uchwale nad Przewodniczącymi komisji nad 

Przewodniczącymi Komisji Rady Miasta Sanoka stwierdzam, że uchwała została podjęta 

zgodnie z wynikami głosowań, który przeprowadziliśmy. Szanowni Państwo, zamykam ten 

punkt, przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. 

Lista imiennego głosowania nad Uchwałą Nr II/4/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata i obserwatora do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Miast Polskich. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, w tym punkcie również będziemy dokonywać, głosowań dwukrotnie 

będziemy dokonywać wyborów w dwóch punktach, zatem proponuje o zgłaszanie kandydatów 

w punkcie pierwszym na delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich bardzo 

proszę o zgłaszanie kandydatur. Bardzo proszę, Pan Radny Grzegorz Pasztyła. 

Grzegorz Pasztyła (Radny) 

Dziękuję, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Panie Burmistrzu, zgłaszam kandydaturę Pana 

Przewodniczącego Sławomira Miklicza, nie będę tutaj odczytywał jego pełnego dossier gdyż 

na ostatniej radzie to było zrobione. Myślę, że jego doświadczenie samorządowe, społeczne, 

jak i polityczne pozwoli mu godnie reprezentować nasze miasto jako delegata na zjazd. 

Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, bardzo informuję, że wyrażam zgodę. Czy są inne zgłoszenia w tym punkcie? W pkt 

1 § 1 na delegata Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich. Nie widzę, zatem zamykam 

listę, bardzo proszę o przygotowanie głosowania. 

Bardzo proszę. Przystępujemy. 

Głosowanie odbędzie się za chwilę. 



Szanowni Państwo, teraz jest właściwe głosowanie, proszę o oddawanie głosów nad wyborem 

delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich. 

Szanowni Państwo, mamy wynik głosowania, 16 głosów za, 5 wstrzymujących się, zatem 

stwierdzam, że w tym punkcie wysoka Rada dokonała wyboru w punkcie w pkt 1 § 1  

i przystępujemy do zgłaszania kandydatur w pkt 2 § 1 na obserwatora w Zgromadzeniu 

Ogólnym Związku Miast Polskich. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. Bardzo proszę Pan 

Radny Grzegorz Nogaj. 

Grzegorz Nogaj (Radny) 

Panie Przewodniczący, Szanowni burmistrzowie, wysoka Rado, mam przyjemność przedstawić 

Radnego Dawida Lewandowskiego jako kandydata na obserwatora do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Miast Polskich. Urodził się w Sanoku, ma 27 lat po ukończeniu szkoły średniej  

w Zespole Szkół Nr 1 w Sanoku na kierunku technik hotelarstwa podjął studia w Wyższej 

Szkole Prawa i Administracji, gdzie uzyskał tytuł magistra administracji. W działalności 

publicznej zaangażowany jest od ponad 10 lat, organizował liczne akcje społeczne  

i patriotyczne, m.in. Marsz Żołnierzy Wyklętych. Obecnie pracuje w szpitalu specjalistycznym 

Sanoku na stanowisku sekretarza medycznego. W kręgu jego zainteresowań jest historia, 

prawa, teologia i dziennikarstwo. Lubi dużo czytać i słuchać innych. Myślę, że będzie 

odpowiednią osobą w roli obserwatora naszego miasta w Związku Miast Polskich. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy Pan Radny Dawid Lewandowski wyraża zgodę? 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, czy są inne kandydatury? Nie widzę, zatem zamykam listę. Bardzo proszę  

o przygotowanie głosowania na obserwatora w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Miast 

Polskich. 

Bardzo proszę. Głosowanie aktywne. 

Szanowni Państwo, mamy wyniki głosowania 15 głosów za, 1 głos przeciw, 5 wstrzymujących 

się, zatem stwierdzam, że Wysoka Rada podjęła przedmiotową uchwałę. Szanowni Państwo, 

jest propozycja teraz 15 minut przerwy, proponuję 15 minut przerwy przed następnymi 

uchwałami. Dziękuję bardzo. 

Lista imiennego głosowania nad Uchwałą Nr II/5/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 



Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Nagród Miasta Sanoka za szczególne osiągnięcia 

w dziedzinie „Kultura i sztuka” za rok 2023. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Wysoka Rado, wznawiamy obrady naszego nasze posiedzenie po przerwie, przechodzimy do 

kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. Szanowni Państwo, jest to uchwała, która była 

procedowana jeszcze w poprzedniej kadencji. Dzisiaj jej finalna część, bardzo proszę 

Przewodniczącego komisji o przedstawienie projektu uchwały. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, króciutko o tej uchwale 

uchwałę, to znaczy projekt, jakby samo głosowanie przeprowadza kapituła, to jest takie 

poszerzone gremium, które stanowi Komisja Oświaty, Kultury, Sztuki i Kultura, Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki plus przedstawiciele jednostek kultury Sanoka  

i przedstawiciel Pana Burmistrza. W związku z tym podejmowane są te decyzje w formie 

głosowania w takim poszerzonym gronie od kilku lat i w tym roku mieliśmy 6 zgłoszonych 

podmiotów, a ostatecznie zostało przyznanych i wybranych do nagrody 5 podmiotów. Ja 

Państwu przeczytam tylko te osoby, które ostatecznie w głosowaniu zostały pozytywnie 

zaopiniowane. Nie? Dobrze to kandydatów i podmioty składające wniosek, natomiast 

dokumentacja pełna dla nowych koleżanek, kolegów Radnych jeżeli chcieliby sobie przejrzeć, 

dostępna jest w biurze rady cały czas. Tak Pani Aneto, więc można przeżyć, bo jest oczywiście 

do każdego wniosku pełne uzasadnienie, nieraz bardzo bogate, warto to zrobić, jeżeli Państwo 

będziecie tym zainteresowani i to, co na pewno nas czeka w najbliższym czasie jeżeli chodzi  

o komisję oświaty, to powrót do tej uchwały i pewno albo poprawki, albo nawet napisanie 

przepraszam uchwały, tylko niedobrze mówię tutaj do tego regulaminu i do uchwały, którą 

mamy, jeżeli chodzi o te nagrody, będziemy pewno, pisać od nowa tą uchwałę, ale to dopiero 

w przyszłości. Proszę Pastwa więc tak. 

Pierwszy podmiot zgłoszony tutaj w kolejności przypadkowej to odczytuję, to jest Pan Jacek 

Lipiński, fotografik, kronikarz zgłoszony przez grupę Radnych Pana Andrzeja Romaniaka, 

Panią Beatę Wróbel i Pana Radosława Wituszyńskiego, ówczesnych Radnych, bo to jest 

zgodnie właśnie z uchwałą, to jest jedna z grup, która może z podmiotów, które mogą zgłaszać 

do tych nagród, drugi podmiot zgłoszony Pani Wiesława Skorek, Dyrektor MDK w Sanoku, 

nauczyciel tańca, instruktor, choreograf, kierownik artystyczny formacji tańca towarzyskiego 

Flamenko i tutaj zgłaszającą także była grupa Radnych Pan Piotr Kot, Pan Radosław 

Wituszyński i pani Katarzyna Sieradzka. 

Może jeszcze rekomendacje, bym Państwu dodał przepraszam, wracam do Pana Jacka 

Lipińskiego, jeżeli chodzi o rekomendacje, zostały złożone przez Muzeum Historyczne , Pana 

Dyrektora Jarosława Serafina i przez Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej Pana Dyrektora 

Leszka Puchałę. Jeżeli chodzi o Panią Wiesławę Skorek, rekomendacje udzielone przez 

Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej I i II stopnia w Sanoku Pana Dyrektora Tomasza 

Tarnawczyka i także przez Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej Pana Dyrektora Leszka 

Puchałę, trzeci zgłoszony artysta, pan Jan Szczepan Szczepkowski, artysta malarz zgłoszony 

przez Stowarzyszenie Łączy nas Sanok, a rekomendacje od Biura Wystaw Artystycznych 

kierownik Pan Sławomir Woźniak i z Muzeum Historycznego w Sanoku od Pana Dyrektora 

Jarosława Serafina. 



Kolejny zgłoszony podmiot, pani Elżbieta Przystasz, prof. Uniwersytetu Jana Kochanowskiego 

w Kielcach, założycielka i dyrygent Sanockiego Chóru Kameralnego oraz Orkiestry 

Podkarpackiej Orkiestry Kameralnej. Podmiot zgłaszający Stowarzyszenia Artsmusica Prezes 

Zarządu Pan Wojciech Czwerenko, jeżeli chodzi o rekomendację została złożona przez 

Radnego Rady Powiatu Sanockiego, byłego Starostę Pana Sebastiana Niżnika, obecnego 

Przewodniczącego Rady Powiatu i kolejny zgłoszony podmiot to Sanocki Chór Kameralny 

przedstawiciel Pani Małgorzata Śliwiak, prowadzony przez panią Elżbietę Przystarz. 

Zgłaszającym podmiotem było Stowarzyszenie Artsmusica, prezes Wojciech Czwerenko  

i rekomendację od Sanockiego Towarzystwa Muzycznego Przewodniczący Zarządu Pan 

Dyrektor Andrzej Smolik i druga rekomendacja od Państwowej Szkoły Muzycznej I i II stopnia 

w Sanoku dyrektor Tomasz Tarnawczyk. Państwo mówili, żeby wszystkie odczytać tak Pani 

Wando. Zgłoszone. 

Tak, więc podmiotem kolejnym, ostatnim, który nie uzyskał rekomendacji czy nie uzyskał 

jakby tutaj większości w kapitule był Pan był ks. Dominik Długosz, nauczyciel katecheta, 

Prezes Stowarzyszenia Rozpaleni Duchem, zgłaszający to była grupa Radnych, była Pani Beata 

Wróbel, Pani Bogusława Małek i Pani Katarzyna Sieradzka rekomendacja od Pani Dyrektor 

Wiesławy Skorek z Młodzieżowego Domu Kultury, Pani Dyrektor i ten wniosek nie uzyskał 

jak powiedziałam większości, to chyba tyle bardzo Państwa proszę o poparcie tej uchwały. 

Mamy wstępnie zaplanowane Pani Aneto na czerwiec, na 20 czerwca wręczenie tych nagród 

oczywiście jeżeli dzisiaj uchwała zostanie przez nas podjęta. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję  

w przedmiotowej uchwale. Czy są jakieś zgłoszenia? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję. 

Bardzo proszę Pan Radny Kozak. 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo burmistrzowie, no słychać z wypowiedzi Pana 

Przewodniczącego komisji oświaty, że było 6 zgłoszeń, 5 zostało, że tak powiem nagrodzonych 

bo trochę jestem zdumiony, że szóstą osobę, która też ma jakieś dokonania, która gromadzi, 

gromadzi społeczność Sanoka na różnych wydarzeniach, m.in. tutaj były dwa przedstawienia 

m.in. Dziewczynka z Zapałkami, Musical o Niewiernej Polsce ks. Długosz też wykazał się 

organizacją właśnie koncertów, Rozpaleni Duchem więc szkoda, że nawet tutaj kapituła nie 

zdołała, że tak powiem dać jakiegoś wyróżnienia, przysłowiowej statuetki, aby ta działalność 

księdza została doceniona właśnie na arenie sanockiej. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy są jakieś inne głosy w tej sprawie? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania nad przedmiotową uchwałą. 

Za przyjęciem Uchwały Nr II/6/24 głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego 

w Krośnie i  Sądu Rejonowego w Sanoka na kadencję w latach 2024-2027. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. Szanowni Państwo, w tej 

sprawie otrzymaliśmy pismo od Prezesa Sądu Okręgowego w Krośnie i ja może nie będę 

przytaczał tutaj wszystkich tych podstaw prawnych, tylko ograniczę się do sentencji tego pisma. 

Uprzejmie informuję, iż Kolegium Sądu Okręgowego ustaliło, iż wasza Rada dokona wyboru 

jednego ławników do Sądu Rejonowego w Sanoku, dwóch ławników do Sądu Okręgowego  

w Krośnie, tryb zgłaszania Radom gmin kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

określony został w art. 162 ustawy prawo o ustroju sądów powszechnych natomiast wzór karty 

zgłoszenia kandydata na ławnika określony został w rozporządzeniu ministra sprawiedliwości 

z dnia 9 czerwca 2011 w sprawie sposobu postępowania z dokumentami złożonymi Radom 

gminy przy zgłaszaniu kandydatów na ławników oraz wzoru karty zgłoszenia zwracam się  

z uprzejmą prośbą o podjęcie stosownych działań zmierzających do pozyskania kandydatów na 

ławników, zapewnienie udziału w wymiarze sprawiedliwości osób kompetentnych, cieszących 

się autorytetem i szacunkiem, godnych sprawowania funkcji ławnika winno być głównym 

kryterium obok kryteriów formalnych wynikających z treści art. 158 i 159, jakie spełniać 

winien kandydat. Szanowni Państwo, to sentencja przytoczona tego pisma procedury tutaj my 

już na Radzie Miasta mieliśmy dotyczące wyboru, wyboru ławników, dzisiaj dokonujemy 

wyboru, dokonujemy wyboru jednego ławnika do Sądu Rejonowego w Sanoku, mamy dwa 

zgłoszenia, dwie kandydatury i dwóch ławników do Sądu Okręgowego w Krośnie gdzie mamy 

jedno zgłoszenie, ponieważ mamy dwóch kandydatów na jednego ławnika, musimy dokonać 

wyboru poprzez głosowanie, które musi przeprowadzić Komisja Skrutacyjna. Jeżeli nie usłyszę 

głosu sprzeciwu proponuję, aby Komisja Skrutacyjna pracowała w tym samym składzie,  

w którym powołaliśmy ich na początku sesji. Czy jest głos przeciwny? Nie widzę zatem uznaje, 

że Komisja Skrutacyjna przeprowadzi głosowanie bardzo proszę Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o przygotowanie i przeprowadzenie głosowania. Czy jest potrzebna przerwa?  

W tej chwili jest potrzebna przerwa zatem 3 minuty, 5 minut przerwy. Bardzo proszę. Celem 

przygotowania kart do głosowania. 

Szanowni Państwo, Komisja Skrutacyjna jest gotowa do przedstawienia zasad głosowania  

i wyboru. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, żeby było prościej, trochę 

zmieniliśmy kartę do głosowania, otóż mamy dwie kandydatury wybieramy jedną zakreślamy 

w odpowiednim miejscu, na którą osobę się decydujemy. Głosy nieważne będą takie, jeżeli 

ktoś nie zagłosuje na żadną z tych kandydatur, albo zagłosuje na obydwie. Wybieramy jedną 

spośród dwóch. To wszystko. Dziękuję bardzo. Zasady głosowania takie same to znaczy 

rozdaje teraz kolega Państwu karty do głosowania zakreślamy albo w miejscu, gdzie państwo 

siedzicie, albo tutaj przy urnie i później zliczymy te głosy. Dziękuję. 

 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, jedno słowo wyjaśnienia. Głosujemy teraz pierwszy punkt, a później 

otrzymamy drugą kartę, przeprowadzimy drugie głosowanie co do drugiej osoby, bo druga 

osoba też musi uzyskać większość głosów za. 

Bardzo proszę, pusta urna, proszę zapieczętować, a Pan Przewodniczący za chwilę rozpocznie 

odczytywanie po kolei Radnych, którzy będą oddawali głos. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Proszę Państwa to rozpoczynamy głosowanie.  

Pan Domaradzki Jerzy, 

Pan Drwięga Maciej, 

Pan Karaczkowski Ryszard, 

Pan Kawa Konrad, 

Pan Kmieć Bogusław, 

Pani Kot Wanda, 

Pani Kornecka - Mitadis, Agnieszka, 

Pan Kornecki Adam, 

Pan Kozak Grzegorz, 

Pan Lewandowski Dawid, 

Pan Łagożny Łukasz, 

Pan Miklicz Sławomir, 

Pan Nogaj Grzegorz, 

Pan Pasztyła Grzegorz, 

Pan Płaziak Robert, 

Pan Radożycki Łukasz, 

Pan Romaniak Andrzej, 

Pani Sieradzka Ewa, 

Pani Szpiech Anna, 



Pani Tymoczko Henryka, 

i Pan Wronkowicz Krzysztof. 

Zakończyliśmy głosowanie. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę. Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów i przygotowanie protokołu  

z głosowania. I od razu Panie Przewodniczący, może przygotujecie następne karty, żebyśmy 

już nie robili już dwóch przerw. 

Bardzo proszę Pana Przewodniczącego o przedstawienie wyników głosowania. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, najpierw odczytam 

protokół z głosowania protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na Sesji Rady Miasta Sanoka 

w dniu 15 maja 2024 dla przeprowadzenia wyborów uzupełniających na ławników, do Sądu 

Rejonowego w Sanoku na kadencję w latach 2024 - 2027, Komisja Skrutacyjna w składzie 

Drwięga Maciej Przewodniczący, Wronkowicz Krzysztof członek komisji stwierdza co 

następuje, na ogólną liczbę radnych 21 ustawowego składu Rady. W sesji udział wzięło wg 

listy obecności 21 Radnych. W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych kart ważnych, oddano 

20 głosów ważnych oddano 20, jeden głos był nieważny albo wstrzymujący się, bo tak 

ustaliliśmy też. Zgłoszeni kandydaci na ławników do Sądu Rejonowego w Sanoku otrzymali 

następującą ilość głosów Pani Sobolewska Krystyna Danuta otrzymała 16 głosów za Pani 

Milczanowska Klaudia Magdalena otrzymała 4 głosy za, Komisja Skrutacyjna stwierdza,  

że ławnikiem do Sądu Rejonowego w Sanoku wybrana została Pani Sobolewska Krystyna 

Danuta. Podpisy członków komisji w załączeniu. Gratulujemy Pani Krystynie Sobolewskiej. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący i od razu proszę przedstawić zasady głosowania. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Proszę państwa, tu mamy... 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przepraszam, bardzo jest zgłoszenie Radnej Pani Radna Wanda Kot, bardzo proszę. 

Wanda Kot (Radna) 

Panie Przewodniczący, no mnie się nie bardzo mnie się nie bardzo podoba i nie wiem, czy to 

jest prawidłowe żeby podczas jednej sesji jednego głosowania były trzy wzory kart do 

głosowania. 

Przedtem mieliśmy możliwość głosowania za przeciw i wstrzymanie się, zabrakło też podanie 

informacji przy wiceprzewodniczących, ile głosów było wstrzymujących, ile było 



przeciwnych, to już tą uwagę, że tak powiem przekazałam, natomiast jeśli dostajemy no taką 

kartkę do głosowania, proszę mi powiedzieć. Jak zaznaczyć, nie na nie? 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Wstrzymuje się Pani? Nie głosuje pani. 

Wanda Kot (Radna) 

Ja się nie wstrzymuję od głosu, chcę zaznaczyć na nie. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Proszę państwa, zastanawialiśmy się nad tym Pani Wando. 

Wanda Kot (Radna) 

No to jest nieprawidłowość po prostu. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący proszę o jakąś decyzję, możemy oczywiście powtórzyć tak, głosowanie 

wg tego pierwszego sposobu, tylko że pojawiały się wtedy błędy. No powiem Pani Pani Wando, 

ja byłbym za takim głosowaniem jak teraz zawsze, bo ono jest po prostu prostsze możliwość 

głosowania, to nie zaznacza Pani. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, Szanowni Państwo, zasady głosowania były przedstawione przy zasadach 

głosowania, nie było głosów sprzeciwu, by Państwo też nie zgłosili swojego kandydata do 

Komisji Skrutacyjnej, co mogłoby wtedy te wątpliwości rozwiać, natomiast zasady głosowania 

były przedstawione i przy tych zasadach nikt nie zgłaszał sprzeciwu, dlatego też dlatego też 

tamto głosowanie uznaje za przeprowadzone i wynik głosowania, natomiast teraz 

Przewodniczący przedstawia zasady głosowania w drugim przypadku i tutaj rozumiem Pani 

Radna ma wątpliwości tak? Przy tym głosowaniu, bo tamto zostało już zakończone. 

Wanda Kot (Radna) 

No tak Panie Przewodniczący zawsze osoba, która bierze udział w głosowaniu, może określić 

się na tak lub na nie. Tutaj nie ma takiej możliwości. Już pomijam to, że wszystkie głosowania 

powinny być tajne, jeśli chodzi o głosowania na osoby, o tym mówił w całej poprzedniej 

kadencji Kuba Osika. Dzisiaj dostajemy za każdym razem inną kartę, a powinno być za, 

przeciw, wstrzymał się. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Pani Radna czy Pani Radna, czy zgłasza Pani jakiś wniosek formalny co do sposobu głosowania 

w tym głosowaniu? Teraz, który przeprowadzamy? Bo te, które się odbyły, już zostały 

zamknięte. 



Wanda Kot (Radna) 

Ja zgłaszam wniosek formalny. Oczywiście powinna być możliwość głosowania przy jednym 

kandydacie na tak lub nie. No ja nie zaznaczę, to nie wezmę udziału w głosowaniu tak? 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Jak Pani chce być konsekwentna Pani Wando to rozumiem, że też jeszcze głosy wstrzymujące 

się, bo można być na tak na nie albo być neutralny. 

Wanda Kot (Radna) 

No i tak powinno być. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, oczywiście cały czas dyskutujemy na temat tego głosowania, które teraz 

się odbywa, bo przypominam poprzednie głosowania się odbyły, zostały zamknięte. Pani radna 

wniosek formalny składa tak, gdy jeszcze raz pytam, czy to jest wniosek formalny co do zmiany 

trybu głosowania w tym konkretnym przypadku. Teraz, kiedy mamy jedną kandydaturę. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Na dwa miejsca. 

Wanda Kot (Radna) 

Proszę Państwa, ja po prostu nie wezmę udziału w głosowaniu. Na znak protestu, dziękuje, 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję Pani Radnej w takim układzie, Panie Przewodniczący, proszę kontynuować. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Proszę państwa, więc mamy tutaj najprostsze z głosowań, mamy jedną kandydaturę  

a przypominam są dwa miejsca, dwa wakaty do obsadzenia, więc to głosowanie będzie 

stosunkowo proste. Zaznaczamy krzyżykiem jeżeli popieramy tą kandydaturę, która została 

tutaj zgłoszona. Dziękuję. 

Proszę Państwa, zaczynamy głosowanie. Pan Domaradzki Jerzy. 

Pan Drwięga Maciej, 

Pan Karaczkowski Ryszard, 



Pan Kawa Konrad, 

Pan Kmieć Bogusław, 

Pani Kot Wanda. Nie bierze udziału w głosowaniu, 

Pani Kornecka - Mitadis Agnieszka, 

Pan Kornecki Adam, 

Pan Kozak Grzegorz, 

Pan Lewandowski Dawid, 

Pan Łagożny Łukasz, 

Pan Miklicz, Sławomir, 

Pan Nogaj Grzegorz, 

Pan Pasztyła Grzegorz, 

Pan Płaziak Robert, 

Pan Radożycki Łukasz, 

Pan Romaniak Andrzej, 

Pani Sieradzka Ewa, 

Pani Szpiech Anna, 

pani Tymoczko Henryka, 

i Pan Wronkowicz Krzysztof. 

Dziękuję bardzo, podliczymy szybko głosy. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę komisję skrutacyjną o podliczenie głosów. Szanowni Państwo, nie ogłaszam 

przerwy, bo to będzie, mam nadzieję krótkie liczenie, także proszę o pozostanie na miejscach. 

Bardzo proszę Pana Przewodniczącego o przedstawienie wyników głosowania. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, odczytuję protokół 

Komisji Skrutacyjnej wybranej na Sesji Rady Miasta Sanoka w dniu 15 maja 2024 rok dla 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających na ławników do Sądu Okręgowego w Krośnie na 



kadencję w latach 2024 - 2027. Komisja Skrutacyjna w składzie Drwiega Maciej 

Przewodniczący, Wronkowicz Krzysztof członek komisji, stwierdza co następuje na ogólną 

liczbę Radnych 21 ustawowego składu rady sesji udział wzięło wg listy obecności 21 Radnych 

w głosowaniu udział wzięło 20 radnych kart ważnych, oddano 20 ważnych głosów, ważnych 

oddano 20 głosów nieważnych 0. Zgłoszony kandydat na ławnika do Sądu Okręgowego w 

Krośnie Pan Tutak Stanisław Marek otrzymał 20 głosów za. Komisja Skrutacyjna stwierdza, 

że ławnikiem do Sądu Okręgowego w Krośnie wybrany został Pan Tutak Stanisław Marek. 

Podpisy członków w załączeniu. Gratulujemy Panu ławnikowi. Dziękuje. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do Uchwały Nr II/7/24. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo, zatem stwierdzam, że podjęliśmy 

uchwałę w tej sprawie dokonując wyboru. Protokół z tajnego głosowania stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały.  

Ad.10 

Zapytania i wolne wnioski. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad, to jest 

zapytania i wolne wnioski w tym punkcie pozwolę sobie dwie takie informacje organizacyjne 

przekazać Wysokiej Radzie, to jest pierwsza adresowana do Komisji Rewizyjnej, którą dzisiaj 

wybraliśmy. Komisja Rewizyjna musi rozpocząć pracę już od jutra właściwie dlatego, że przed 

nami sesja absolutoryjna, trzeba wypracować wnioski z wykonania budżetu i to taki 

najważniejszy czas dla Komisji Rewizyjnej, dlatego Pana Przewodniczącego proszę  

o zorganizowanie tak pracy żebyśmy się, żebyśmy się w tym, żebyśmy się w tych terminach 

wszystkich zmieścili, bo mamy mały poślizg, ale wierzę w to, że nowa komisja, która została 

wybrana z animuszem podejdzie do pracy, to pierwsza sprawa organizacyjna i prośba do Pana 

Przewodniczącego, żeby sprawnie rozpocząć pracę. Druga sprawa organizacyjna to jest taka na 

prośbę Pana Burmistrza z Panem Burmistrzem i z Panią Skarbnik ustaliliśmy, że następna sesja 

odbędzie się, tak planujemy, jeżeli materiały oczywiście będą przygotowane 27 maja, ponieważ 

w ostatni czwartek miesiąca nie możemy zrobić sesji, bo jest to Boże Ciało a jest potrzeba 

podjęcia uchwał, które wpływają na podpisanie umów. Tak zrozumiałem, więc dlatego 

uzgodniliśmy wspólny termin 27 maja, proszę sobie już zarezerwować ten czas, wtedy 

odbędzie się sesja, a potem od czerwca już mam nadzieję, że wrócimy do trybu pracy, takiego 

ostatni czwartek miesiąca, zresztą po tej sesji 20 maja zapowiadam już też państwu, że zwołam 

konwent seniorów po to, żeby uzgodnić pewne techniczne elementy pracy. Konwent właśnie 

jest powołany do tego, żeby takie sprawy załatwiać w takim celu, żeby ta praca była dobrze 

zorganizowana i sprawnie przebiegała. To tyle z mojej strony, czy są jakieś zapytania, wolne 

wnioski? Bardzo proszę Pani Radna Tymoczko. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Panie Przewodniczący, Państwo burmistrzowie, Szanowna Rado, zaproszeni goście. Ja 

rozpoczynam już zgłaszanie różnych wniosków, jak to robiłam przez wiele lat, a ta kadencja 

jest dla mnie piątą kadencją i zwracałem się do Pana burmistrza Konrada, posiłkuję się tutaj 

plikiem wielkim wniosków intencyjnych, które składałam do budżetu 2024 roku i proszę 

Panów burmistrzów o realizację tych wniosków, bo jak mówiłam już tyle razy i będę powtarzać 



jeszcze milion i więcej, że mieszkańców Sanoka, bardzo dobrze, że są drogi szybkiego ruchu, 

one są bardzo potrzebne, bo łączą przestrzenie, ale interesują bardzo drogi, które dojeżdżają, 

przemieszczają się do swoich domów, szczególnie domów prywatnych, to są krótkie ulice, całe 

teraz zapełnione właśnie ubytkami i co dałam Panu burmistrzowi Matuszewskiemu i Panu 

burmistrzowi Konradowi dzisiaj wystarczy jeszcze Panu naczelnikowi Bochni bardzo proszę, 

aby one sukcesywnie były wykonywane, a teraz to na dzisiaj, na teraz bardzo proszę o remont 

ulicy Lipowej, ponieważ Pani Hałas pracy spadła z roweru, druga skręciła nogę. Panie 

burmistrzu bardzo, bardzo proszę, ja te te wnioski dam Anetce. Ona tam właśnie poda już do 

sekretariatu. Następna ulica to jest ulica Zagórska, która nigdy nie widziała asfaltu, a przecież 

Posada to jest wiele wieków. Bardzo proszę o nakładkę asfaltową na te ulice, co są wnioskach 

moich intencyjnych ale na dzisiaj ulica Zagórska jest nie do przejazdu, jeszcze ludzie 

mieszkańcy tej ulicy bardzo proszą o ograniczenie prędkości pojazdu, które ulicą Zagórską 

przemieszczają się do stacji paliw skrótem jest bardzo niebezpiecznie, kiedy mieszkaniec i czy 

tam dzieci mieszkający wychodzą z bramki a przed nosem mają się dużą szybkością jadący 

pojazd i bardzo, bardzo proszę za tymi mieszkańcami o przychylność i pomoc. Zwracam się 

też z prośbą o remont ulicy Działkowej na całej długości ale bardzo szczególnie naciskam na 

ten odcinek w pobliżu drogi szybkiego ruchu obwodnicy Południowej. Mieszkańcy właśnie 

tam dojeżdżający do działek, mają wielki wielki kłopot. Za chwilę Pan burmistrz jeszcze powie 

o sprawie ulicy Zagumnej, łączniku budowie łącznika, ulicy Zagumnej do ulicy Robotniczej, 

bo ma właśnie pewną wiedzę i przyjdą właśnie pewne kwoty finansowe na budowę łącznika,  

a ja zwracam się do całej Rady, szczególnie do Państwa nowych Radnych zawsze jest tak, 

odkąd jestem w Radzie od 22 lat, że na początek kadencji jest msza święta w Farze, kościół 

farny jest kościołem urzędowym i teraz rozpoczyna się kadencja IX 2024 - 29. Rozmawiałam 

z Panem Przewodniczącym Sławkiem Mikliczem na pierwszej sesji i dzisiaj też i z księdzem 

proboszczem Froniem ta msza święta będzie sprawowana w naszej intencji, w intencji 

mieszkańców miasta, tak jak uzgodniliśmy właśnie z Przewodniczącym Sławkiem, kiedy już 

kiedy sesja będzie rano o dziewiątej, msza będzie 7:30 w Farze a ja poproszę Anetkę żeby 

właśnie mailem przesłała Państwu wiadomości. Zapraszamy całą Radę, Państwa burmistrzów, 

Rady Dzielnic, naczelników tych, którzy będą pragnęli się właśnie pomodlić za miasto i za 

naszych mieszkańców, za nas o tą pomyślność, o zgodę, o pokój abyśmy tutaj właśnie służyli 

miastu i mieszkańcom nie podzielając się i nie jakby atakując się bardzo mocno to jest nam nie 

potrzebne, bo będziemy tylko na tych facebookach i social mediach, ja nie mam Facebooka, ale 

wiem, że dzwonią mi przyjaciele, że właśnie jeden drugiemu dowala jakby szpeci osobowość, 

odziera z zgodności, także to wszystko będziemy polecać we mszy świętej panu Bogu przez 

przyczynę Świętego Michała Archanioła mówiłam wam na początku naszej właśnie tutaj pracy, 

że mamy pięknego patrona, a nie wiem czy wiecie ja jestem inicjatorką budowy Świętego 

Michała Archanioła pomnika i tutaj na tej sali 2012 roku, kiedy rządził miastem w tym Pan 

burmistrz Wojciech Blecharczyk. Dwanaście rąk poszło do góry, wtedy nie było ani maszynek, 

ani laptopów, ręce liczyliśmy zgłaszających się Radnych zagłosowało 12 głosów za budową 

Świętego Michała Archanioła, 4 głosy były wstrzymujące, 1 głos przeciwny. I za to właśnie 

pozdrawiam moich kolegów, koleżanki, Radne właśnie kadencji 2012 roku. Bardzo dziękuję, 

dziękuję, szczęść Boże. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani Radnej, ja przypomnę wszystkim, w szczególności Radnym, którzy 

rozpoczynają po raz pierwszy swoją kadencję, wszystkie wnioski i zapytania jeżeli chcemy 

nadać im bieg formalny i chcemy uzyskać odpowiedź na piśmie, to trzeba składać na piśmie, 

chyba że burmistrz na danej sesji odpowie od razu, to wtedy oczywiście jest to bezzasadne,  



ale jeżeli odpowiedź wymaga sięgnięcia do jakichś dokumentów czy też innych materiałów,  

to wtedy proszę o składanie na piśmie, bardzo proszę. Kolejny kolejne zgłoszenie. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Jeszcze ja powiem, że Pan Burmistrz.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Krótko Pani Radna, odnośnie łącznika, budowy ulicy Zagumnej do Robotniczej. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dobrze to myślę, że po kolejnych pytaniach Pan burmistrz jeżeli będzie miał odpowiedź na też 

i kolejne, to wtedy odpowie bardzo proszę. Kolejny zgłosił się do głosu Pan Grzegorz Kozak. 

Bardzo proszę, Panie Radny. 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Szanowni Państwo burmistrzowie,  

ja mam pytanie do Pana Burmistrza Konrada, na jakim etapie jest kwestia zadaszenia schodów 

w Domu Strażaka? Przypomnę, że tylko tam zostały, tam zostały zabezpieczone środki, a na 

ten moment no nic nie dzieje. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę. Kolejny do głosu zgłosił się Pan Radny Maciej Drwięga. 

Bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, zajmę chwilkę bo tych 

spraw się nazbierało. Więc ja mam cztery wnioski, jedną interpelacje zaraz powiem dlaczego 

teraz ją składam, ale tutaj najpierw chciałbym się odnieść do tego, co Pani Pani Henryka 

Tymoczko Radna Henryka Tymoczko powiedziała bardzo się cieszę z wyszczególnienia kilku 

tych ulic na dzielnicy Posada i mam nadzieję, że faktycznie będziemy mieć w tej kadencji 

większe szczęście do remontów i do jakby działań na naszych ulicach. Pan burmistrz na 

początku tego roku 16 stycznia 2024 roku właśnie na spotkaniu na dzielnicy Posada zobowiązał 

się, jeżeli tak mogę powiedzieć, że to właśnie ta dzielnica będzie główną dzielnicą jeżeli chodzi 

o inwestycje drogowe, na moje pytanie tak, odpowiedzią, więc myślę, że będzie kierował się 

tym swoim zobowiązaniem. Jeżeli chodzi o te moje sprawy, pierwsza rzecz ta interpelacja 

zgłoszona na prośbę jednego z przedstawicieli środowiska hokejowego w Sanoku w sprawie 

działań nowo wybranych władz miasta w sprawie hokeja w imieniu własnym i większości 

kibiców hokeja oficjalne pytania do Pana burmistrza Tomasza Matuszewskiego i nowej Rady 

po pierwsze, kiedy zostanie podana oficjalna informacja dotycząca powstania nowej spółki 

hokejowej i po drugie, kiedy zostanie ogłoszony konkurs na prezesa nowej spółki? 

Przedstawiam teraz tą interpelację, bo dzisiaj jeszcze nie było tego punktu, ona formalnie 

będzie chyba dopiero przyjęta na kolejnej sesji Panie Przewodniczący, tak i wtedy będzie 

nadany tok. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dzisiaj będzie nadany jej tok, natomiast odczytana formalnie będzie na kolejnej sesji. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Dziękuję bardzo i kilka wniosków, zapytań. Pierwsza, na wniosek wielu mieszkańców, w tym 

przede wszystkim rowerzystów, proszę o wyegzekwowanie od zarządcy ulicy Krakowskiej 

posprzątania chodników, które w części funkcjonują jako wydzielone i oznaczone drogi 

rowerowe. Aktualnie wyglądają, jakby nie były jeszcze wysprzątane po okresie zimowym 

piach, kamienie, szkło, proch itp. Stąd przemieszczanie się po nich jest bardzo utrudnione. 

Proszę sprawę potraktować jako pilną, ze względu na trwający już sezon rowerowy. Druga 

sprawa zgłaszam problem przejścia dla pieszych na ulicy Lipińskiego w okolicy szkoły 

specjalnej i dworca multimodalnego jako miejsca niebezpiecznego, w ostatnim okresie miało 

tam zdarzenie kolejne z potrąceń. Proszę o zwrócenie się do zarządcy ulicy o bardziej 

bezpieczne oznakowanie przejścia może na podobieństwo wysepki usytuowanej na przejściu 

przy Mediatece dawniej gimnazjum. Trzeci wniosek. Zgłaszam zanieczyszczenie cieku 

wodnego usytuowanego pomiędzy ulicami Zagumna a Robotnicza na Posadzie przebiegu 

właśnie tego planowanego łącznika, o którym wspominała Pani Henryka. Właściciele 

położonych tam działek regularnie wyczuwają smród wydobywający się z płonącego w tym 

miejscu potoku. Proszę o interwencję właściwych służb miejskich. I ostatni czwarty wniosek, 

czy jest szansa na wykoszenie jakieś uporządkowanie terenu zielonego nad rzeką San  

w dzielnicy Posada na wysokości ulicy Okrzei? Jest to teren przylegający do wjazdu na ścieżkę 

rowerowej VeloSan z drugiej strony do tego odcinka Zagórskiego oczywiście m.in. z tego 

powodu licznie odwiedzany przez mieszkańców miasta, korzystających ze starej drogi 

biegnącej równolegle do rzeki San. Bardzo proszę o odpowiedźi na te pytania, dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Kolejna w kolejności jest Pani Radna Wanda Kot. Bardzo 

proszę. 

Wanda Kot (Radna) 

Dziękuję Panie Przewodniczący, ja również mam kilka spraw, przede wszystkim chciałabym 

się dowiedzieć, bo otrzymałam odpowiedź pisemną na wnioski składane w marcu, kiedy będą 

zrealizowane. Poruszałam tam m.in temat przebudowania przejść dla pieszych w związku z tą 

kostką granitową, która jest luźna, są dołki. No jest niebezpieczna i dla pieszych i można 

uszkodzić samochód, więc oczekuję po prostu na pytanie konkretnie odpowiedzi w dniu 

dzisiejszym, bo pisemnie otrzymałam, kiedy będą zrealizowane, zrealizowane to zadanie,  

o którym wspomniałam, i te wszystkie, na które odpowiedź dostałam a sesja była w marcu. 

Jeden Pan, jeden punkt odnośnie wykoszenia Sanu w okolicy Okrzei, to też chciałam tutaj 

poprzeć Macieja Drwięgę, również chciałam tutaj nawiązać do odpowiednich służb miejskich 

i prosiłabym o wyegzekwowanie tego, żeby ulice i chodniki należące do miasta były po prostu 

oczyszczone z piasku, bo i piasek jest zarówno i na ulicach, i na chodnikach. Kolejna prośba to 

też prośba dotycząca umycia wiat przystankowych, no są odpowiednie służby, ktoś tam wygrał 

przetarg więc trzeba wyegzekwować, żeby te wiaty przystankowe były po prostu na wiosnę 

umyte. Kolejny raz zgłaszam sprawę odmalowania ławek, ale w tej chwili zbiorczo 

odmalowania wszystkich ławek drewnianych, które są przy przystankach autobusowych.  



No i na koniec jako wisieńka na torcie prosiłabym o podanie konkretnej daty, w miarę wiążącej. 

Kiedy będzie zakończone remont osuwiska Góry Parkowej. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, kolejne w kolejności do głosu zgłosił się Radny Konrad Kawa. Bardzo proszę. 

Konrad Kawa (Radny) 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado Pani burmistrz, Panowie burmistrzowie. Zgłasza się 

tutaj z takim wnioskiem o wprowadzenie dodatkowej dodatkowego przejazdu autobusu MKS 

w dni powszednie na Białą Górę. W chwili obecnej ostatni autobus przyjeżdża około godziny 

15:30. Jest to uciążliwe dla osób, które w godzinach późniejszych wracają z pracy czy zakupów, 

czy ze szkoły i te osoby są zmuszone do powrotu innymi środkami przejazdu lub bardzo często 

pieszo. No jest to uciążliwe, zwłaszcza dla osób starszych, dla osób młodych, dla osób, które 

nie posiadają własnego, własnego samochodu. W związku z tym wprowadzenie takiej 

dodatkowej jeszcze linii dodatkowego przyjazdu dni powszednie, powiedzmy gdzieś 

zlokalizowanego w godzinach między 16:30 a 17:30 było jak najbardziej zasadne z punktu 

widzenia interesu mieszkańców. Dziękuje.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Kolejny do głosu zgłosił się Pan Radny Dawid Lewandowski. Bardzo proszę. 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie burmistrzowie. Ja zwracam się bezpośrednio 

do burmistrza Konrada w sprawie remontu ulicy Cegielnianej, natomiast uspokajam, bo nie 

chodzi mi o bieżący remont, który w tym momencie jest wykonywany bardziej chodzi mi  

o remont, który wykonany był 5, 6 lat temu. Nowa nakładka asfaltowa powstała przy bloku 

Cegielniana 34. Tam wówczas rósł w jednym miejscu krzew dokładnie bez i wówczas służby, 

które wykonywały to zadanie, po prostu nie miały dostępu do jednego z tych miejsc. Obecnie 

tego krzewu już w tym miejscu nie ma. Ja pokażę, może na zdjęciu, jak to wygląda to jest mniej 

więcej, coś takiego to miejsce jest po prostu zabłocone, kiedy powstają opady, tam nie jest  

w stanie żaden samochód zaparkować. Moim zdaniem jest to robota na 20, 30 minut, a że służby 

w tym momencie znajdują się na tej ulicy myślę, że zasadnym byłoby polecenie kierownikowi 

tego zadania, wykonania po prostu tam dokładnego wyrównania tego terenu i po prostu 

zabezpieczenia tego miejsca, bo tam samochody po prostu parkują tylko raz, że na dziko a dwa 

po prostu stwarza to duży dyskomfort jeżeli występują opady. Jeżeli chodzi o zlokalizowanie 

tego miejsca to służę oczywiście pomocą, jeżeli takowe byłyby możliwości kontakt do mnie  

w Biurze Rady Miasta, więc można za nam się skontaktować, ja chętnie wskaże to miejsce, 

będą uprzejme za wykonanie tego zadania. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę kolejny Radny zgłoszony w kolejności to jest Pan Radny Jerzy 

Domaradzki, bardzo proszę. 

 



Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu ja troszkę z innej strony nie o drogach, 

nie o dziurach, ale na początku tej swojej drogi będąc w komitecie Inicjatywa Sanocka 

ustaliliśmy sobie 5 czy 6 punktów czy 7 które będę wnioskował i na które potrzebuje 

odpowiedzi, żeby pełnić funkcję Radnego jak najlepiej będę umiał i z ludźmi, którzy myślę,  

że tak samo jak każdy ma to w sercu jak najlepiej dla miasta potrafi. Dlatego oglądając sesję 

sam przez ostatnie bodajże 2, 3 lata, bardzo mi się nie podobało, że było kilkanaście razy 

podnoszone głosy, że ktoś nie jest Sanoka, że Pan Kuba Osika, bo mogę przytoczyć, że jest 

Zagórza i mój wniosek. Okej. Dlatego chciałem to chyba do Pana Przewodniczącego, bo to 

raczej chyba w gestii Przewodniczącego i Rady, chciałem po prostu uzyskać opinię dotyczącą 

pełnienia funkcji mandatu Radnego Gminy Miasta Sanoka i wnioskuje o opinię oraz 

sprawdzenie, czy wszyscy Radni obecnej kadencji posiadali prawo wybieralności w dacie 

wyborów samorządowych bądź czy nie utracili w późniejszym terminie do okresu wydania 

opinii. Czy pojęcie stałego zamieszkania i wszystkie przesłanki zostały spełnione przez 

Radnych i nie mówimy o miejscu zameldowania, tylko o miejscu zamieszkania. Czy wszyscy 

Radni zamieszkują na stale na obszarze gminy, w której uzyskali mandat? Czy przybywają tam 

fizycznie z zamiarem stałego pobytu? Czy życie rodzinne i centrum życiowe Radnych jest na 

terenie gminy? Oczywiście ja chodząc po Internecie, wyciągnąłem kilka nawet wyroków 

sądowych, ale to nie jest moja sprawa do interpretacji wnioskuję po prostu żebym wiedział,  

że mam tutaj kilka też właśnie wyroków sądów, gdzie byli wybrali Radni, a nie mieli prawa 

wybieralności i były przypadki takie, że akurat ich głos nie zaważył i wtedy uchwały 

przychodziły, ale były też takie przypadki gdzie głos Radnego który nie miał w danym dniu 

prawa wybieralności, miał decydujący wpływ na jakąś uchwałę, która a powiem wam ja nie 

jestem żadnym politykiem, ale oglądałem właśnie to, co się działo w tych trybunałach i później 

z negowanie, że tam był wybrany, a on nie mógł podjąć uchwały, ponieważ on był niezgodnie 

wybrany itd. Dlatego na początku tej swojej drogi ja wnioskuje o to nie wiem, nie wiem, bo nie 

jest w temacie, czy to jest opinia prawna, czy przede wszystkim liczę na uczciwość radnych w 

tym temacie a dalsze kroki to podejmuje Rada czy Komisarz Wyborczy itd. Myślę, że wszyscy 

zgodnie napisali na oświadczeniach, ale po prostu dla wypełnienia obowiązku z jakiego 

komitetu pochodziłem i wg swojego przekonania chcę to mieć kawę na ławę, po prostu dla 

swojej wiadomości, że tak jest, a nie inaczej, bo nie chcę słyszeć, że ktoś podnosi za śmieciami 

rękę, a nie mieszka tutaj i jest mu to wszystko jedno po prostu dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panie Radny ten wniosek rozpatrzymy, czy to w kompetencji 

Przewodniczącego będzie, czy też Burmistrza i myślę, że skierujemy go na właściwe tory. 

Dziękuję bardzo, następna do głosu zgłasza się tak ja ponownie Pani Henryka Tymoczko, 

bardzo proszę Pani Radna. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Ja sobie przypomniałam, teraz zwracam się do Pana burmistrza głównego, Panie Burmistrzu 

niech Pan rozważy przeniesienie lokalu wyborczego z PKSu. To mi przeszkadza, to patrząc na 

Pana burmistrza z PKSu Sanok być może do Mediateki albo do Caritasu. Jest to ogromna 

uciążliwość dla mieszkańców Posady i dla członków komisji, bo jest chaos na dworcu, 

pasażerowie przychodzą, wędrują schodami ruchomymi po czekoladę do tam, gdzie pijalnia 

czekolady po lody, po prostu członkowi komisji nie mogą ogarnąć wyborców i wyborcy się 

denerwują, niech Pan rozważy teraz już przed nami wybory do Europarlamentu 9tego przecież 



przygotowujemy już teraz komisję ufam, że Pan stanie na wysokości zadania i właśnie ten lokal 

będzie już ogłoszony w Sanoku, nawet może Pan też dać w ogłoszeniach kościelnych po 

kościołach w kościele naszym na Posadzie, bo to jest po prostu utrapienie. Także bardzo 

dziękuję, bardzo proszę o pomoc. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani Radnej czy Pan? Nie widzę więcej zgłoszeń do głosu. Czy Pan burmistrz 

chciałby na część pytań od razu odpowiedzieć. Bardzo proszę, burmistrz Konrad się zgłaszać 

czy burmistrz Matuszewski burmistrz Konrad. Bardzo proszę. 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, kilka informacji tutaj w związku z zapytaniami Pani 

Radnej Henryki Tymoczko no potwierdzam dostałem listę tu jest 14 ulic wymagających 

przebudowy, no to trzeba znaleźć w budżecie kwotę kilku milionów złotych, żeby te wnioski 

zrealizować. Ja przypomnę, że poprzednia Rada Miasta przy projekcie budżetu wypracowała 

taką decyzję, że na dzielnicy Posada zamierzamy przebudować i wybudować kanalizację 

deszczową w tym roku na ulicy Jesiennej i Wspólnej, bo mieszkańcy o to od wielu lat prosili, 

jak tylko zakończą się prace na ulicy Cegielnianej myślę, że na przełomie czerwca, lipca i na 

ścieżce rowerowej Sanockie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej wejdzie tam z pracami. 

Potwierdzam, rzeczywiście też uzyskamy informację z Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiej, 

Pani Dyrektor Wydziału Infrastruktury Moniki Barszcz, że nasz wniosek, który jest na liście 

rezerwowej dotyczący budowy łącznika pomiędzy ulicą Robotniczą a ulicą Zagumną no zbliża 

się już można powiedzieć dzięki oszczędnościom na przetargach w innych jednostkach do 

decyzji o dofinansowaniu, podobną sytuację mieliśmy w ubiegłym roku z ulicą Głowacką, tam 

czekaliśmy niemalże do grudnia na te oszczędności, ale się doczekaliśmy. Tutaj Pani Dyrektor 

mówi nie powiedziałem. 

No i tutaj również zbliżamy się do tego dofinansowania myślę, że nie będziemy czekać do 

grudnia wg zapewnień Pani Dyrektor, tylko będzie to już pewnie za miesiąc czy dwa miesiące 

taka decyzja, także na Posadzie te inwestycje drogowe będą w tym roku realizowane, 

oczywiście Rada może zmienić decyzję, ale mamy dokumentację projektową, którą już 

opracowaliśmy od dłuższego czasu myślę, że to jest czas na to żeby zrealizować. Dokładnie to 

też jest to też jest w budżecie, natomiast to poniekąd też tymi informacjami udzielam informacji 

Panu Radnemu Maciejowi Drwiędze, wniosek Pana Radnego Konrada Kawy aby na Białą Górę 

jeszcze dodatkowe kursy jakieś linii uruchomić. Ja przypomnę no, budżet transportu 

publicznego w mieście to jest kwota kilkunastu milionów złotych, my chcąc te wydatki bieżące 

ograniczać no wycięliśmy, że tak się brzydko wyrażę te linie, te kursy które po prostu woziły 

powietrze, bo tam kilku pasażerów, czy mamy przywracać te linie? Ja wiem, że jak pasażer ma 

taką potrzebę, to dla niego nie jest ważne, czy jedzie w pustym autobusie, czy zabiera za sobą 

ten autobus kilka, kilkanaście osób ale przyjrzymy się temu na pewno przeanalizujemy  

i przekażemy informacje co do wniosku o utwardzenie dodatkowego miejsca postojowego 

sprawdzimy, jeżeli to jest teren miasta, to postaramy się jeszcze w ramach przebudowy ulicy 

Cegielnianej to zrealizować, a mamy tutaj zapewnienia od kierownika budowy, że na tym 

zadaniu, że w połowie przyszłego roku, tygodnia mają zamiar wykonawca kłaść warstwę, 

ostatnią warstwę, ścieralną asfaltu co umożliwi mieszkańcom ruch. Co do wniosku Pani Radnej 

Wandy Kot ja z całym szacunkiem no nie przypominam sobie, jakie pismo było w marcu,  

w tym przypadku ja pamiętam, że na komisji rozmawialiśmy, że Pan naczelnik Krzysztof 

Ćwiąkała przekazywał informacje Pani Radnej, że ten teren o którym wówczas była rozmowa, 



nie należy do miasta i nie możemy tam inwestować, że to jest teren prywatny, ale nie wiem czy 

to o to chodzi Pani Radnej, ale sprawdzę i udzielę informacji na piśmie. Co do prac na osuwisku 

są już to prace ostatnie związane ze zbrojeniem ostatniej ścianki, pozostały nam tylko kwestie 

jeszcze drenażu i nawierzchni poprawy. Myślę, że. Ja chcę ciągle utrzymywać, że ten termin 

do końca maja jest realnym terminem do wykonania naprawdę niewiele prac już tam zostało. 

Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panie burmistrzu. Pani Radna Wanda Kot zgłaszała się ponownie bardzo 

proszę. 

Wanda Kot (Radna) 

Dziękuję ja ad vocem. Panie Burmistrzu Panie w Biurze Rady, mają odpowiedź na te moje 

pisma. Ja nie mam tego dzisiaj przy sobie, natomiast no nie jest nic zrobione, więc nie chodzi 

tylko o odpowiedź, tylko po prostu, żeby zrealizować w możliwie szybkim terminie. Zwłaszcza 

te przejścia. Dziękuję. 

Ad.11 

Zamknięcie obrad sesji. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, nie widzę więcej zgłoszeń Szanowni Państwo, jeszcze raz przypomnę jeżeli 

ktoś chce uzyskać odpowiedź na piśmie, to a nie jest usatysfakcjonowany np. odpowiedzią 

ustną, to należy złożyć ten wniosek na piśmie po to, żeby potem nawet mieszkańcom też takiej 

odpowiedzi udzielić podeprzeć się odpowiedzią merytoryczną płynącą od burmistrza. 

Szanowni Państwo nie widzę więcej zgłoszeń, zatem zamykam drugą sesję IX kadencji. 

Dziękuję bardzo, dziękuję Państwu za przybycie na sesję. 
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